
Protok6t nr XXX|lt/17

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 28 sierpnia 2017r.

Vll kadencii

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wlocfawek

ZielonY RYnek 11113



W dniu 28 sierpnia 2017 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzedu Miasta Wfoctawek przy ul. Zielony

Rynek 11113 rozpoczqly siQ obrady XXXlll sesji Rady Miasta Wtoctawek Vll kadencji, kt6rq zwolal
radny Krzysztof Kukucki i kt6rej przewodniczyli radny Krzysztof Kukucki Przewodniczqcy Rady

Miasta Wloclawek, radny Dariusz Wesotowski Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta oraz radny Janusz

Dqbczyriski Wiceprzewod n iczEcy Rady Miasta.
Ad. 1

Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki otworzyf obrady XXXlll sesji Rady Miasta

Wtoctawek, witajac przvbylego na obrady Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastepc6w

Prezydenta Miasta, dyrekto16w wydziaf6w oraz pozostalych pracownik6w Urzqdu Miasta.

Przewodniczqcy Rady Miasta powital takie obecnych na sesji przedstawicieli wloclawskich medi6w,

mieszkaric6w miasta oraz radnvch Rady Miasta uczestniczqcych w obradach'
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki

stwierdzil, i2 na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecnoSci 24

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 28 sierpnia br. sq prawomocne.

Lista obecnoici radnych z XXX|ll sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu'

Lista os6b uczestniczqcych w XXXlll sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokofu'

- przyjqcie protokolu z obrad XXXII sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e w Biurze Rady Miasta oraz

w Biuletynie Informacji Publicznej urzqdu Miasta dostqpny byl do wglqdu projekt protokolu Nr

32l2OI7 z obrad XXX|t sesji Rady Miasta Wlocfawek Vll kadenc.ji, kt6ra odbyta siq w dniu 22 czerwca

2017 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznad i wnieSi ewentualne uwagi. Nie

zgloszono uwag, poprawek lub uzupelnie6.
- zmiany do porzqdku obrad
przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e wraz z zawiadomieniem o

obradach sesyjnych radni otrzymali porzqdek obrad XXXlll sesji Rady Miasta. Ponadto

Przewodnicz4cy Rady Miasta wy.ja6nit,2e w zwiqzku z wycofaniem projektu uchwafy zmieniajqcej

uchwatq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie

zbiorowvm w zakresie zadania o charakterze u2yteczno6ci publicznej w gminnych przewozach

pasaierskich oraz ustalenia wysoko6ci oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjnej oraz projektu

uchwaty w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta wtoctawek do Miejskiej Rady

Dzialalno6ci Po2ytku Publicznego we Wtociawku, zgodnie z 5 53 Statutu Miasta Wloclawek

wprowadzone zostaly zmiany polegajqce na wykre5leniu ww. projekt6w uchwal. Aktualny porzqdek

obrad dla Pa6stwa radnych rozlo2ony zostal na stoiach.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq z zapwaniem czy sq ze strony radnych

propozycje zmian do przekazanego porzqdku obrad.

Glos zabral radny Jaroslaw Hupalo Przewodniczqcy Klubu radnych sLD, kt6ry zto2yl do

Przewodniczqcego Rady Miasta wniosek o zdjqcie z porzqdku obrad XXXIll sesji Rady Miasta punktu

nr 5 dotyczEcego projektu uchwaly w sprawie odwofania Przewod n iczqcego Rady Miasta

Wloclawek.
Nastqpnie o glos poprosii radny Jaroslaw Chmielewski, kt6ry odnoszqc siq do wniosku zgtoszonego

przez radnego Jaroslawa Hupalo poinformowaf, 2e brak jest uzasadnienia dla tego wniosku ponadto

Pan radny stwierdzii, 2e zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami prawa, je2eli zgloszono wniosek,

kt6ry spelnia wymagania formalne tzn. zostat podpisany przez % ustawowego skladu rady musi by6



poddany pod gfosowanie na najbli2szej sesji rady, a zatem pr6ba zdjqcia uchwaiy jest niezgodna z

prawem. W zwiqzku z tym Pan radny zaapelowal o poddanie wniosku weryfikacji i jego

przeprocedowan ie podczas obrad sesyjnych z wylqczeniem niezgodnych z prawem zabieg6w SLD w

sprawie zdjqcia punktu z porzqdku obrad. W przypadku przeglosowania przez PO iSLD wniosku

zgloszonego przez radnego Jarostawa Hupaio w6wczas zto2ona zostanie skarga do Wojewody

Kujawsko-Pomorskiego w tej sprawie, a ponadto w przypadku zdjecia tego punktu z porzqdku

obrad, w dniu dzisiejszym zlo2ony zostanie wniosek o zwotanie nadzwyczajnej sesji rady miasta, z

.jednym punktem porzqdku obrad, kt6ry dotyczyi bqdzie odwolania przewod niczEcego Rady Miasta,

w6wczas aby zmianie m6gl ulec porzqdek obrad niezbqdna jest zgoda wnioskodawcy, kt6rej nie

bqdzie. w zwiqzku z tym Pan radny zaapelowal o poddanie siq weryfikacji, gdy2 prawdziwa cnota

krytyk siq nie boi.
Radna Ewa Szczepahska wypowiadajqc siq w imieniu Klubu Radnych Po poprosila o L0 minutowa

przerwq w obradach.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki przychylajqc siq do pro6by Pani radnej oglosil

przerwe w obradach sesyjnych do godziny 94

Przerwo w obrodach sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie

Po przerwie o glos poprosil radny Jaroslaw Hupalo, kt6ry poinformowal, 2e skiada wniosek o

wycofanie uprzednio zlo2onego wniosku dotyczqcego zdjQcia z porz4dku obrad punkt nr 5 w
sprawie odwotania przewod n iczqcego Rady Miasta. Tak jak wnosil radny Chmielewski sytuacja

zostanie zweryfikowana podczas gfosowania.
przewodniczEcy Rady Miasta radny Krzvsztof Kukucki poinformowal, 2e uwzglqdniajqc wniosek

Prezvdenta Miasta wnosi o wprowadzenie do porzqdku obrad dodatkowych punkt6w i

zaproponowat, aby w punkcie nr 13 procedowai nad projektem uchwaly zmieniajqcej uchwalq w

sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto

wloclawek na lata 2017-2021, w punkcie nr 19 nad projektem uchwaly uchylajEcej uchwalq w

sorawie nadania nazw ulicom i placom publicznym natomiast w punkcie nr 20 nad projektem

uchwaiv w sprawie nadania nazw ulicom i placom publicznym. Przewodniczacy Rady Miasta

wyja6nil,2e przedmiotowe projekty uchwal uzyskaly opinie komisji stalych, zatem zostal spelniony

wym6g $ 55 Statutu Miasta.
Ponadto Pan Przewodniczqcy zapytal czy ktos z radnych chcialby zglosii inne wnioski dotyczEce

zmiany porzqd ku obrad?
O gtos poprosil radny Jaroslaw Chmielewski, kt6ry zapytal czy przedfo2ony radnym projekt uchwaty

w sprawie nadania nazw ulicom i placom publicznym byf procedowany przez Zesp6l ds.

nazewnictwa, jeieli nie byi to z iakiego powodu. Ponadto Pan radny zapytal z jakich powod6w z tak

duiym op6inieniem zostala dostarczona uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie wieloletniego

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Wloclawek Komisji Gospodarki

Miejskiej i ochrony srodowiska tu2 przed rozpoczqciem obrad, aby mogla zostai procedowana'

Pani Barbara Moraczewska ZastQpca Prezydenta Miasta ds. edukacji ispraw spotecznych wyjafnifa,

2e inicjatywa uchwatodawcza Prezydenta Miasta w zakresie nazewnictwa nie musi bya

procedowana przez Zesp6l ds. nazewnictwa ulic, plac6w i obiekt6w, taka procedura wymagana jest



\iv innvch przypadkach. W zwiqzku z tvm inicjatywa Prezydenta Miasta w tym zakresie nie byla

analizowana przez ww. Zesp6l.
Radny J6zef Mazierski odni6sl siq do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Wloclawek na

lata 2OI7 -2O2L Zdaniem Pana radnego paradoksem jest, aby dwa podmioty tj. Miejskie
Towarzystwo Budownictwa Spolecznego oraz Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe zajmowafy sie

budowq 40 mieszkai w ci4gu roku. W obydwu podmiotach bqdq podw6jne struktury organizacyjne:
dwa zarzqdu, dwie rady nadzorcze, nastqpi powielenie kompetencji. Zdaniem Pana radnego tego
rodzaju dziaiania sq zbyteczne i podra2a koszty, ponadto Pan radny uwa2a, ie tak wa2ny problem
powinien byi przedyskutowany a w momencie, gdy uchwala zostaje wprowadzona kr6tko przed

rozpoczqciem obrad brak jest mo2liwo6ci .jej szczeg6fowego rozpatrzenia. W chwili obecnej Pan

radny jest przeciwny, aby temat ten byl obecnie rozpatrywany i dziwi Pana radnego poSpiech Pana

Prezydenta Najberga, aby wprowadzit uchwalq pod obrady w dniu dzisiejszym.
Pan Jaroslaw Najberg Zastqpca Prezydenta ds. gospodarki miejskiej wyjaSnil, 2e poprawka do

wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym jest konieczna dla sprawnego
funkcjonowania systemu. Pan Wiceprezydent wyrazil swoje zdziwienie, ie przedm6wcy kwestionujq
zasadnoii wprowadzenia uchwaty, gdyi podczas obrad Komisji, kt6ra odbyta siq przed sesjq nikt z

jej czlonk6w nie byl przeciwny uchwale i projekt uchwaly uzyskal 100 procentowe poparcie. Z

medialnych wypowiedzi radnych wynika, 2e zaleiy radnym na tym, aby Wioctawianie mieli jak

najwiqcej mieszkai, a zatem nie nale2y w tym przeszkadzai, lecz pomagai. W zwiqzku z tym, 2e

radni podczas obrad Komisji zaglosowali za wprowadzeniem uchwaly tak iteraz Pan Wiceprezydent
zwr6cil siq o rozszerzenie porzqdku obrad o wspomnianq uchwalq, natomiast w przypadku pytah i

wqtpliwofci Pan Wiceprezydent poprosil o zgfaszanie ich w punkcie merytorycznym, a nie w trakcie
procedowania nad rozszerzeniem porzEdku obrad sesyjnych.
Radny Janusz Dqbczyriski zaapelowat do Prezydenta Miasta o wycofanie inicjatywy uchwalodawczej
dotyczqcej nadania obecnej ul. 20 Stycznia nazwy ul. 20 Stycznia 1945 roku. Zdaniem Pana radnego
jest to pewnego rodzaju fortel ze strony Prezydenta pozwalajqcy ominqi ustawq dekomunizacyjnq
oraz zalecenia Wojewody. Tym bardziej dziwi fakt, 2e Prezydent Miasta jako historyk wbrew
opiniom historyk6w i wbrew przez siebie wyglaszanym opiniom, ie nie bqdzie obchod6w
wyzwolenia Wtoclawka przez Armiq Czerwonq reprezentuje taka postawg.
Radny Rafaf Sobolewski stwierdzil, ie powszechnq praktykq i zasadq w samorzEdzie miasta jest, 2e

uchwaty przesyfane sq radnym co najmniej na 7 dni a nie na 7 minut przed planowanymi obradami
sesyinymi Rady Miasta, gdyi na7 minut przed sesjq byly kserowane wszystkie materialv. W zwiqzku

z tym dziwi Pana radnego spos6b w jaki zaczyna wsp6lpracq Zastqpca Prezydenta Miasta ds.

gospodarki miejskiej z Radq Miasta pouczajAc radnych, Zle pracu.jqc samemu. Je2eli Pan

Wiceprezydent uwaia, ie jest to dobry pomysl to naleiy go przygotowai i wdro2yi w takim trybie
jaki jest przewidziany. W zwiqzku z tym, jeieli sq to istotne kwestie to Pan Wiceprezydent powinien
tak przygotowai sw6j zakres pracy ipodlegly pion, aby dobrze przygotowa6 siq do przedkiadanych
uchwal i dobrze przygotowai pracq Rady Miasta. Zdaniem Pana radnego dosylanie tak istotnych
uchwal na 7 minut przed sesjq Rady Miasta.iest n iedopuszczalne.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, 2e nie zna przyczyn odwolania poprzedniego

Wiceprezydenta Pana Jacka Wojciechowskiego ipowolania nowej osoby na to stanowisko - Pana

Jarostawa Na.jberga, ale z obserwacji wynika, 2e inauguracja Pana Najberga na sesji w dniu
dzisiejszym z Jego udzialem wypadta bardzo negatywnie. Jak m6wil przedm6wca radny Sobolewski
sprawa programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym nie jest blahym zadaniem, kt6rego
podjql siq Prezydent przy do6i wstrzemiqZliwym stanowisku Rady Miasta, biorqc pod uwagq
dokonania poprzednika przez 8 lat i prawie 3 letnie dokonania w tej kwestii obecnego Prezydenta



Miasta okre6lajqc je jako zerowe budownictwo komunalne. W zwiazku z tym wainoii tego zadania

upowa2niala do bardzo merytorycznego i skrupulatnego przedstawienia Radzie Miasta i

mieszka6com zagadnienia, biorqc pod uwagq,2e zostala powolana przez Radq Miasta sp6tka, kt6rej
powofaniu Pani radna byla przeciwna i wyposa2ona zostata w budiet w wysokoSci ok. 7 mln. zi. A

zatem nale2q sig informacje jakie nazwiska pojawiajE siq we wladzach tej sp6tki oraz.iakie przyczyny

towarzyszyly sprawnemu odwolaniu jak i powolaniu przez Prezydenta Miasta Wiceprezydent6w.

Byi mo2e obecny Wiceprezydent zostai okreSlony jako osoba bardziej sprawna do tego2 zadania. W

zwiqzku z tym przedtoiona uchwala nie daje 2adnej odpowiedzi, dlaczego dwie sp6lki ina
podstawie jakich uzgodnieri bqdq realizowatY tzw. budownictwo komunalne, kt6re w luinych

przekazach jest juZ karykaturQ, a nie budownictwem komunalnym. Jeieli zaklada siq weryfikacjq i

klasyfikacjq os6b bqdqcych na wieloletniej li6cie oczekujqcych na lokale komunalne to nie ma to nic

wsp6lnego z zalo2eniami. Poniewa2 wybierajqc osobq z listy wedlug kryteriow i przyznajqc

mieszkanie, a nastqpnie opuszczone mieszkania bqdq remontowane iwprowadzane bqdq na rynek

komercyjny pod wynajem to zalo2enia takie powinny byi jasno wyartykulowane, a nie zajecie siq

wylqcznie strukturami organizacyjnymi sp6tek i usadzaniem poszczeg6lnych os6b w radach

n adzorczych, zarzqd ach itp.
Pani radna oczekuje, ie Prezydent lub jego zastQpca zaprezentowali siq merytorycznie a nie

pouczajac radnych, kt6rych obowiqzkiem jest zadawai pytania ioczekiwai odpowiedzi.

Radny J6zef Mazierski wyrazil ubolewanie, ie na pierwszej sesji obecny Zastqpca Prezydenta Miasta

poucza Pana radnego. Pan radny stwierdzil, 2e gdyby on byt Prezydentem to przedmiotowe

zagadnienie wprowadzilby w normalnym trybie, pod obrady Rady Miasta, a nie w spos6b jak to

zostalo zrobione.
Przewodniczqcy Rady Miasta radnv Krzysztof Kukucki wyjaSnil, ie MTBS w przedmiotowej uchwale

funkcjonowal do dzisiaj i jest to rozszerzenie zapisu o MBM sp6tce o kt6rej Rada Miasta wczeiniej

zadecydowala. Jest to zabieg porzqdkuiqcy politykq mieszkaniowq'

Radny Andrzej Patucki stwierdzit,2e trwa procedowanie nad punktem dotyczqcym wprowadzenia

lub niewprowadzenia nowego podmiotu do calej struktury budownictwa mieszkaniowego, kt6rE to

strukturq.lui wcze5niej ustalono. Podejmujqc poprzedniq uchwalq nie byfo jeszcze MDM w zwi4zku

z tym nie moina bylo tego podmiotu wprowadzii. Pan radny zgadza siQ z tym' 2e gdyby

analizowano dokumenty i my6lano z wyprzedzeniem zastosowana bylaby normalna procedura.

Natomiast obecne dziatanie nie powoduje zakl6cenia porzqdku w miejcie i nie mo2na byloby

zapanowai nad materiq w kilkanascie minut, tym bardziej, ie obradowala Komisja Gospodarki,

kt6ra pozytywnie odniosla siq do uchwaly. Pan radny zgadza siq tak2e w wielu punktach z Pania

radnq olgq Krut-Horonziak, co nieczQsto siq zdarza, ie istotnym elementem jest skodyfikowanie

zasad jakie bqdq obowiqzywai nowy system budownictwa mieszkaniowego. Jednoczegnie Pan

radny przypomnial, ie wpisuje siq to w rzqdowy Program Mieszkanie +, poniewa2 samorzqd bedzie

korzystat ze irodk6w zewnetrznych w tym, ze Srodk6w BGK, kt6ry jest bankiem pilotujecym to

przedsiqwziqcie. Biorqc pod uwagq w wiqkszo6ci zasadne krytyczne uwagi sygnalizuje siq osobom

kt6re zawodowo sie tym zajmujq, jak nale2y postqpowai, aby nie budzii dalszych wEtpliwodci

nale2y przyjqi przedloione rozwiqzanie, kt6re pozwoli na dynamiczniejsze wprowadzenie proSramu

do realizacji.

Radnv Jaroslaw Chmielewski nawiqzujqc do uchwafy o kt6rej jest mowa wyjadnil,2e wiqkszoSi

radnych nie kwestionuje uchwaly jako takiej, lecz krytykuje trYb jej wprowadzenia pod obrady Rady

Miasta, pomimo, 2e jest to uchwata porzqdkujqca to tym bardziej nale2alo jq zglosii w
przewidzianym trybie iobecnie nie byloby dyskusji na ten temat ipotrzeby rozszerzania porzqdku

obrad. Tym bardzie.i, 2e termin sesji byl znany i nale2ato to wczedniej przeprowadzii, podobnie byto



w roku ubieglym, kiedy Rada Miasta specjalnie zostata zwotana w miesiqcu lipcu iobradowala nad

uchwalami 6mieciowymi, poniewai stu2by Prezydenta zapomniaty o pewnych sprawach. W zwiqzku

z tym Pan radny zaapelowal do Prezydenta Miasta, aby wplynql na swoje sluiby by pamietaty jakie

zagadnienia sq waine dla miasta.
Wobec braku innych zgtoszeri zmian do porzqdku obrad sesyjnych Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Krzysztof Kukucki poddat pod glosowanie rozszerzenie porzqdku obrad w punkcie nr 13 o
projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie wieloletniego programu gospodarowanla

mieszkaniowym zasobem Gminv Miasto Wloclawek na lata 2O17 -702L

wstrzvmu iacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ,e w rezultacie glosowania

rozszerzeniu o punkt dotyczqcy ww. projektu uchwaly.
W nastqpnej kolejno6ci Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Krzysztof
glosowanie rozszerzenie porzqdku obrad w punkcie nr 19 o projekt uchwaly

sprawie nadania nazw ulicom iplacom publicznym.

porzqdek obrad ulegt

Kukucki poddal pod

uchylajqcej uchwaiq w

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie glosowania porzqdek obrad ulegl

rozszerzeniu o punkt dotyczqcy ww. projektu uchwafy.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie rozszerzenie porzqdku obrad w

punkcie nr 20 o projekt uchwaty w sprawie nadania nazw ulicom i placom publicznym.

oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania

uchwala nie bqdzie procedowana podczas obrad XXXlll sesji Rady Miasta.

Po przeprowadzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki

poinformowal, 2e porzqdek obrad sesyjnych ulegl zmianie w zwiqzku z jego rozszerzenlem o

przeglosowane projekty uchwaf .

Ad. 2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym'

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjQ z dziatalno(ci miasta

w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 22 czerwca br. do dnia 28 sierpnia br. i

przedstawia siQ nastepujEco:

W zakresie dzialari Biura Zam6wief Publicznych m.in.:
- zawarto 20 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m.in.: - umowq na

budowq, rozbudowq, adaptacjq pomieszczed pod funkcje plac6wek opieku riczo-wychowawczych
(14-stki); - umowe na termomodernizacjq budynk6w oswiatowych; - umowq na przebudowq i

rozbudowq basenu O6rodka Sportu i Rekreacji; - umowy na wykonanie plac6w zabaw oraz budowq

chodnika w obrqbie ul. Dziewiriskiej; - umowe na budowq kompleksu sportowo-rekreacyjnego na

osiedlu Zazamcze przy Zespole Szk6l Elektrycznych. W toku sq kolejne postQpowania, m.in. na



zagospod a rowa nie terenu pomiqdzy ulicami Wiejskq - Zbiegniewskiej - Konopnickiej- etap l:

wybrano jui oferte najkorzystniejsza, a na 31 sierpnia planowane jest zawarcie umowy.

- ponadto wydano Zarzqdzenie w sprawie udzielania zam6wieri publicznych o warto6ci

nieprzekraczajqcej kwoty wskazanej w art.4 pkt 8 ustawy Prawo zam6wiei publicznych.

Zarzqdzenie realizuje uchwalq Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 marca 2017 w sprawie przyjQcia

sprawozdania z przeprowadzonej kontroli i zalecef pokontrolnych dla PrezYdenta Miasta oraz

Zarzqdzenie WewnQtrzne nr 712O77 w sprawie wdroienia zalecef audytu wewnqtrznego pn.:

,,Realizacja zam6wienia do 30 000 euro".
Wydzial lnwestycji koordynuje zadania inwestycyjne z r62nym stopniem zaawansowania realizacji.

Ponadto wydzial na bie2qco wykonuje dzialania zwiqzane z przeglqdami gwarancyjnymi, pode.imuje

dzialania zwiqzane z usuwaniem awarii oraz zleca przewidziane w ramach zadai inwestycy.inych

opracowania dokumentacji.
W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m.in.:
- w ramach realizacji zadania pn.,,Nieodplatna pomoc prawna" w miesiEcach czerwcu ilipcu
udzielono lEcznie 27! porad; natomiast w ramach Programu ,,Karta Duiej Rodziny" w okresie od 22

czerwca przyjqto 21 wniosk6w o wydanie Karty.
- 5 lipca zawarto umowQ z Narodowym Funduszem Zdrowia w Bydgoszczy o dofinansowanie
programu polityki zdrowotnej pn.,,program profilaktyki zakaief wirusem brodawczaka ludzkiego

(HPV) miasta Wloclawek" na kwotQ 32 000 zl.

W zakresie dziatalno6ci Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:
- zlecono Miejskiemu Zarzqdowi Uslug Komunalnych i Dr6g 34 tereny do uporzqdkowania.
- dokonano zakupu 74 sztuk koszy ulicznych na kwotQ 29.945,58 zl (brutto).
- zawarto umowq dotyczqcq dystrybucji bilet6w MPK z firmq mPay Sp6lka Akcyjna z siedzibq w

Warszawie.
W zakresie dzialalno5ci Wydziafu Edukacli m.in.:
- zloZono do Urzqdu M arszalkowskiego wniosek o dofinansowanie projektu ,,Wtoclawek
zawodowo"
- przekazano Zespolowi Szk6l Elektrycznych iZespolowi Szk6l Og6lnoksztalcqcych po 30.000 zl na

zaku p pracowni komputerowych.
W zakresie dzialari Wydzialu Srodowiska:
- kontynuowane sE prace w sprawie projektu dotyczqcego Miejskich Plan6w Adaptacji do zmian

klimatu; w toku jest ll etap procedury dofinansowania usuwania wyrob6w azbestowych ze Srodk6w

Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.
Do zadari Wydzialu Kultury, Promocji iKomunikacji Spofecznej w omawianym okresie naleialo
m.in.:
- przygotowanie ikoordynacja Dni Wlocfawka 20!7 oraz Jarmarku Wtoclawskiego.
- przygotowanie i udzial w obchodach SwiEt padstwowych.
- koordynacja imprez w ramach ,,Letniego Bulwaru" przygotowanego przez miejskie instytucje
kulturv.
- przeprowadzenie procedury Bud2etu Obywatelskiego miasta Wloclawek na rok 2017 - etap

weryfikacji propozycji i rozpoczqcie glosowania.

W zakresie dzialai Wydzialu Rozwoju m.in.:
- 30 czerwca w ramach Programu rozwoju ponadlokalnej infrastruktury sportowej do Ministerstwa
Sportu i Turystyki zlo2ony zostal wniosek o dofinansowanie inwestycji pn." Przebudowa i

rozbudowa basenu O6rodka Sportu iRekreacji przy ul. Chopina 10 we Wloclawku". Wnioskowana
wysokoSi dotacji wynosi 3 473 068 zl.



- w terminie do 1"1 sierpnia zlo2one zostaly dokumenty do Narodowego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w celu przeprowadzenia oceny merytorycznej ll stopnia dla

projektu pn.,,Utworzenie parku na Slodowie oraz rewaloryzacja zieleni Parku im. H. Sienkiewicza
we Wloclawku" zlo2onego w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura iSrodowisko na lata

?.014-2020.
- w zakresie rewitalizacji rozpoczqly siq prace nad sporzqdzeniem Gminnego Programu Rewitalizacji

Miasta Wiociawek, a 1 sierpnia ogloszony zostal Konkurs na wsparcie pro.iekt6w lokalnych

realizowanych na obszarze rewitalizacji w MieScie Wloclawek.
W okresie miqdzysesyjnym Biuro Sportu i Turystyki m.in. prowadzilo dzialania koordynujqce i

informacyjne dotyczqce obchod6w Roku Rzeki Wisly. W naszym mie5cie z tej okazji od czerwca do
paidziernika odbywa siq kilkana6cie wydarzeri, w wiqkszo(ci przy wsparciu samorzqdu Wloclawka.

Najwiqkszym przedsiqwzigciem byl, organizowany po raz pierwszy w Polsce, Festiwal Wisly

odbywajqcy siq we Wloclawku w dniach I2 - 1,3 sierpnia, koordynowano dziatania dotyczqce

obchod6w Roku Rzeki Wisty. W naszym mie6cie z tej okazji od czerwca do paidziernika odbqdzie siq

kilkana(cie wydarze6, w wigkszo6ci przy wsparciu samorzEdu Wtoclawka, w tym Festiwal Wisty w
dniach 12 - 13 sierpnia. Szczeg6lowe informacje o wydarzeniach zamieszczone sa na stronie
internetowej Urzedu Miasta.
W dvskusii nad przedstawiona informacia udzial wzieli:
Radnv Jarostaw Chmielewski w swojej wypowiedzi zapytai o wyja(nienie kilku kwestii jak zlo2enie

wniosku do Ministerstwa w sprawie dofinansowania basenu miejskiego, dla przypomnienia Pan

radny zwr6cil uwagq,2e w roku ubiegtym moina bylo ubiegai siq o Srodki w wysoko(ci 4 mln. zl.,

gdyby byto sprawnie przeprowadzone postepowanie w tej sprawie. Natomiast obecnie moina
byloby ubiegad siq o 5rodki na inne cele sportowe. Pan radny zwr6cii siq do Prezydenta o

wyja6nienie braku skutecznych dzialari ze strony organu nadzoru, aby zapobiec wyplacie ok. 120

tys. zl. prezesom spdlek miejskich twulem ekwiwalentu za niewykorzystany urlop wypoczynkowy.
Powolywanie siq na konferenc.ji prasowej przez Prezydenta miasta na art. 210 Kodeksu sp6lek

handlowych jak i ustawq, .iest nieporozum ien iem, poniewa2 wiaSnie ta ustawa dala wczeiniej
mo2liwo6ci, aby Prezydent Miasta m6gt nakazai prezesom sp6tek wykorzystanie zaleglych urlop6w
zgodnie z obowi4zujqcym prawem. Ponadto Prezydent wspomniat, 2e sA to zaszio5ci po

poprzedniku w przypadku prezesa MZOZ. Jak zauwaiyl Pan radny kadencja obecnej wladzy trwa od

2014 roku, a zatem urlop za rok 2013 niewykorzystany przez prezesa sp6lki byt w gestii obecnego
Prezydenta Miasta, a zatem Pan radny poprosil o nie zrzucanie od powiedzia Inoici na

poprzednik6w, natomiast przy odpowiednim nadzorze irodki w wysoko5ci 120 ty!. zl. mogfy zostai
przeznaczone na inny cel. Natomiast zgodnie z art. 291 Kodeksu cywilnego urlop niewykorzystany w
odpowiednim terminie ulega przedawnieniu. W zwiqzku z tym, jeieli byfy zaszlo5ci urlopowe
powyiej 3 lat to oznacza,2e ekwiwalent wyptacono niezgodnie z prawem. Pan radny poprosit

Prezydenta Miasta o szczeg6lowe poinformowanie opinii publicznej o te.i sprawie, kt6ra zdaniem
Pana radnego jest skandalem, a tego rodzaju sytuacja nie powinna miei miejsca, tym bardziej, 2e

Prezydent posiadal wiedzq w te.i sprawie od miesiqca czerwca 20L6 roku, 2e bqdq zmiany takie
zmiany um6w o prace z prezesami sp6fek co pozwalalo, aby urlopy wypoczynkowe byty przez nich

wykorzystane. Kolejnq sprawq jakq poruszyl Pan radny byla sytuacja zwiqzana z obiecywanym
wielokrotnie grzebowiskiem dla zwierzqt. Pomimo wielu pytaf Pana radnego iobietnic ze strony
Prezydenta Miasta do chwili nic sie w tej sprawie nie dzieje, a mieszkarlcy czekaj4 na realizacjq
zfo2onych deklaracji w tej sprawie. Byi moie nowy Wiceprezydent Pan Jaroslaw Najberg wypowie
siq na ten temat i bqdzie lepiej zorientowany na jakim etapie jest realizacja tego zadania. Pan radny
zapytal tak2e o wyja6nienie przyczyn, dlaczego samorzqd nie wnioskowaf do Ministerstwa o

uruchomienie 6rodk6w z rezerwy tzw. O,4% w celu doposaienia plac6wek oSwiatowych w zwiqzku z



reformq oiwiaty. Miasto Wloclawek jako jedno z niewielu miast nie aplikowato o pozyskanie tych

irodk6w natomiast Pan Prezydent w wypowiedziach medialnych informuje spoteczehstwo, 2e

reforma o6wiaty jest bardzo kosztowna dla samorzqdu, przy czym sam rezygnuje z pozyskania

dodatkowych funduszy przeznaczonych na ten cel w bud2ecie paristwa, jest to kolejny skandal jaki

moina zaobserwowai w dzialaniach wlodarza miasta. W zwiEzku z tym Pan radny poprosii o

podanie przez Prezydenta wysoko6ci koszt6w reformy w mie(cie, poniewaZ sq podawane r62ne

rvyliczenia. Pan radny przypomnial Panu Prezydentowi,2e 3,3 mln. zl. to wysoko6i dodatkowych

6rodk6w, kt6re miasto otrzymalo dla tzw. 6 - latk6w oraz 1,4 mln. zl. z tytutu waloryzacji co czyni

lqcznie 4,7 mln. zl. dodatkowych 6rodk6w. Pan radny wniost o podanie przez wladze miasta

spofeczeistwu faktycznych koszt6w reformy o6wiaty bez zbQdnej demaSogii iwprowadzania w

blqd. wracajqc jeszcze do sprawy urlop6w Pan radny poprosit Prezydenta Miasta, aby w roku

przysztym nie powt6rzyia siq obecna sytuacji iaby miasto nie musialo ponosii dodatkowych

koszt6w z tytulu wyplaty zaleglych urlop6w Prezydentowi Miasta iJego Zastqpcom. lak zatem

wyglqda sprawa zaleglych urlop6w zarzadu miasta.

Radnv Andrzei Palucki wyrazit zadowolenie, ie zbliia siq rozpoczqcie nowego roku szkolnego i

Przewodniczqcy Racly Miasta wyile na kurs podstaw rachunkowych sekretarzy obrad liczqcych

grosy.

Przewodniczacv Radv Miasta stwierdzil, 2e nie myli siq ten, ko nic nie robi.

KontynuujEc swo.iq wypowied2 radny Andrzei Palucki nawiqzujqc do wystqpienia Przewod n iczqcego

Klubu radnych Pl5 stwierdzif, 2e Pan radny pomylil siq obarczajac Pana Prezydenta Marka

wojtkowskiego blqdem popelnionym przy wyptacie ekwiwalent6w za zalegle urlopy

wypoczynkowe. Pan radny wyjaSnil, 2e po wywiadzie udzielonym przez Prezydenta Miasta

dowiedzial siq, 2e za ten stan rzeczy odpowiedzialny jest poprzedni Prezydent, czyli Andrzej Palucki.

Pan Prezydent w koric6wce 3 roku kadencji nie zdq2yl jeszcze pracowai na wlasny rachunek, a

ciqgle pracuje na ujemny rachunek swojego poprzednika. Z wywiadu wynikalo jak usfyszal Pan

radny, 2e nale2no5ci za 3 lata z tego ostatnie za 2OL4 rok obciqiajq poprzednika, czyli Andrzeja

Patuckiego. w zwiqzku z tym Pan radny przypomniai, 2e w roku 2014 z poczEtkiem grudnia zmienit

siq Prezydent Miasta natomiast urlopy wykorzystywalo siq wediug 6wczesnych przepis6w do ko6ca

marca roku nastepnego. Pan radny zasugerowal, 2e przepisy nale2y czytai ze zrozumieniem'

Okazuje siq r6wniei, ie w poprzedniej kadencji sp6lki miejskie generowaty du2e koszty natomaast w

tej kadencji sE ta6sze w utrzymaniu, poniewa2 ubyto czlonk6w zarzqdu, lecz Prezydent nie

poinformowal, ilu przybylo prokurent6w idyrektor6w, a tak2e o ile wzrosly etaty urzednicze w

obecnej kadencji w stosunku do poprzedniej w sp6ikach w kt6rych miasto jest 100 procentowym

wlascicielem. Jak zauwa2yl Pan radny Pan Prezydent ma zwyczaj czytania tekst6w bez zrozumienia,

wiele os6b to robi, lecz Pan radny nie spodziewat siq, 2e dotyczy to r6wniez os6b z tytulem doktora.

Pan radny zlo2yi ponad 60 interpelacji z czego w ponad 90% odpowiedi byla nie na temat. Dla

przykladu pan radny podal, 2e napisal do Prezydenta interpelacje, i2 na jednej z ulic miasta zapadla

siq studzienka, natomiast w odpowiedzi informuje sie Pana radnego, ie sq robione przeglqdy

bie2qce przez MZUKID, a remont kapitalny bqdzie zaplanowany na rok przyszty, efekt jest taki, 2e

studzienka do chwili obecnej jest zarwana. Kolejnym przykladem jaki przytoczyl Pan radny byfa

interpelacja, w kt6rej zwracal On uwagq, ie nie kosi siq trawy we wskazanym miejscu, kt6ra.jest jui
bardzo wysoka natomiast w specyfikacji jest zapis, ie powinna byi skoszona przy wysoko5ci 10 cm.

w odpowiedzi Prezydent wyja6nia, 2e kosi siq trawQ w miare potrzeb. w zwiqzku z tym zbedna jest

specyfikac.ja, kt6rq podpisat Prezydent, gdy2 koszenie jest uznaniowe. Pan Prezydent obiecywal w

swojej kampanii wyborczej, 2e Wloclawek bqdzie zielonym miastem, ale nie zaniedbanym i

zaro6niqtym z powodu niewykonywania naleiycie prac pielqgnacyjnych i porzqdkujqcych tereny

zielone, w tvm r6wniei studzienki 6ciekowe z kt6rych wyrastaja krzaki, co w przypadku powodzi lub



ulewnych opad6w stanowi zagroienie zalaniem. Pan radny zwracal na to uwage wielokrotnie w

swoich interpelacjach, otrzymujqc zawsze odpowiedi, 2e studzienki sa oczyszczane w miarq

potrzeb. Nastqpnie Pan radny zwr6cil uwagq, 2e pojemniki do frakc.ji mokrej sq myte wewnAtrz

natomiast nie sq czyszczone z zewnEtrz. W odpowiedzi Pan radny otrzymal opis, kto wygral przetarg

na opr6inianie pojemnik6w tj.,,Saniko" oraz ie po.iemniki myte sA wewnEtrz. Jest to kolejny

przyktad czytania bez zrozumienia z tym, 2e tvm razem odpowiedl na interpelacje podpisala Pani dr

Barbara Moraczewska Zastepca Prezydenta. Pan radny zaczyna miei przekonanie,2e niekoniecznie

wyksztalcenie decyduje o tym czy czyta siq tekst ze zrozumieniem czy te2 bez zrozumienia. Ponadto

przy odpowiedzi na interpelacje okazuje siq,2e pewne prace wykonywane sq przez inny podmiot ni2

wskazany w odpowiedzi przez Pana Prezydenta. Jest to podwykonawca, kt6rego Komisja Rewizyjna

wskazala, ie nie wywiazuje siQ z umowy zawartej bez przetargu na ok. 900 tys. zl. nie wywiazuje sie

ze swoich obowiqzk6w i nic siq w tej sprawie nie dzieje. Po sygnale od Komisji Rewizyjnej powinny

zostai podjgte odpowiednie dzialania w tej sprawie. Pan Prezydent odpowiada, ie prace wykonuje

,,Saniko", choi robi to w ramach,,Saniko" podmiot, kt6ry z 343 posesji wywi6zl do korica ubieglego

tygodnia 4 pojemniki 6mieci na wysypisko w Machnaczu, gdzie siq zatem podziewaja Smieci z tych

poses.ii. A zatem uprzywilejowany podmiot biorqcy duZe Srodki z budietu dostaje kolejne irodki bez

przetargu iwywozi Smieci w nieznane okolice. Pan radny zaapelowal do Prezydenta o czytanie ze

zrozumieniem i reagowal na sygnaly kierowane w interpelacjach przez radnych, poniewaZ nie sq to

ztoiliwoSci, lecz jest to chqi wskazania jakie sa niedostatki w pewnych dziedzinach funkcjonowania

miasta. Pan radny zwr6cit tei uwagQ, ie ostatni kataklizm, kt6ry dotknal r6wniei wojew6dztwo

ku jawsko-pomorskie byt niebezpieczny igdyby dotyczyl miasta wtoclawka to miasto nie byloby w

stanie sobie z tym poradzit, lecz nie jest to krytyka pod adresem odpowiednich slu2b, dla kt6rych

Pan radny jest pelen uznania, lecz Pan radny ma zastrzezenia do dotychczasowych struktur i

sposob6w organizacji, kt6re nie bqdE wystarczajqce w sytuacjach naglego zagroienia na du2ym

obszarze. w zwiqzku z tym w dniu dzisiejszym Pan radny zio2y w tej sprawie interpelacjq do

Prezydenta Miasta dotyczEcE usprawnienia oraz rozbudowania tych struktur z nadziejE, Ze tym

razem Pan Prezydent przeczvta ja ze zrozumieniem i chqciQ wdro2enia.

Radnv Janusz Debczvriski odnoszqc siq do wniosku Pana Prezydenta w sprawie zdjqcia z porzEdku

obrad sesji projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za ustugi

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze u2yteczno5ci

publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysoko6ci oplat dodatkowYch i

oplatv manipulacyjnej, zapytal, czy ten projekt uchwaly zostat zdiety definitywnie czy chwilowo i co

byto przyczynq jego zdjqcia, czy to nonszalancja ze strony Pana Prezydenta jako strony kierujqcej

urzqdem, bo Pan radny jako szef zwiqzku zawodowego po raz drugi otrzymal zawiadomienie i

pro.jekt uchwaly do konsultacji w ostatniej chwili, a zgodnie z ustawE o zwiazkach zawodowych

art.19 ust.2 zwi4zek zawodowy reprezentatywny ma 30 dni na wyraienie opinii. w przekonaniu

Pana radnego ta uchwaia jest potrzebna i po2yteczna zar6wno dla miasta, jak io6ciennych gmin, ale

tryb jej konsultacji musi by6 procedowany zgodnie z obowiqzu.iqcymi terminami. Pan radny

stwierdzit, 2e czasami sq rzeczy nadzwyczajne, kt6re wymagaja te2 nadzwyczajnych rozwiaza6, ale w

tym przypadku uwaia, 2e bylo odpowiednio du2o czasu, aby te sprawQ przeprowadzii i

przekonsultowai przed wakacjami. Zdaniem Pana radnego sprawa byla latwa do rozwiazania,

natomiast blqd tkwi w tejie nonszalancji ze strony Urzqdu, kierowanym przez Pana Prezydenta.

Druga kwestiE poruszonA przez Pana radnego bylo niepotrzebne wzbudzanie emocii w616d

mieszkarlc6w przez Pana Prezydenta w sprawie ul. Filtrowej iul. Zachodniej. W przypadku ulicy

Filtrowej, gdzie podczas konsultacji w miesiqcu czerwcu, w sprawie projektu przedluienia ulicy

Brzezinowej do polqczenia z ulicq Kruszyriskq w celu stworzenia alternatywnej drogi dla Michelina w

przypadkach kryzysowych oraz odciEieniu Al. Jana Pawia ll, to na tych konsultacjach, gdzie byta



reprezentatywna grupa os6b, bo byli przedstawiciele Urzqdu: Pan Prezydent, Pani Wiceprezydent,
pracownicy Wydzialu Inwestycji, projektanci oraz zainteresowani radni lqcznie z Panem

Przewodniczqcym stwierdzono, i2 wariantem najgorszym z mo2liwych byloby polqczenie z ulicq
Filtrowa, poniewa2 przejicie po starych gliniankach jest trudne, praktycznie na granicy strefy
zakazanej zwiqzanej z pozyskiwaniem wody dla mieszkaric6w. Zdaniem Pana radnego wbrew tym
konsultacjom, podejmu.iqc publicznie zapowiedi takiej decyzji, Pan Prezydent wzbudza

niepotrzebne emocje, nara2ajEc miasto na powa2ne perturbacje. Konsultacje z mieszkaicami
powinny byi prowadzone w taki spos6b, 2eby byty n ajkorzystn iejsze dla miasta Wtoclawka pod

wzglgdem finansowym, spolecznym inie kolidowaly z ochronE Srodowiska. W dalszej czq5ci

wypowiedzi Pan radny odni6sl siq do ulicy Zachodniej stwierdzajec, ie tak karygodnie i wolno
prowadzonej inwestycji, to w historii miasta Wloclawka .jeszcze nie byfo. Zrobiono zaledwie kr6tki

odcinek ulicy, bez warstwy wiq2qcej iwarstwy bitumicznej, na odcrnku od Jana Pawla ll rozkopane

sq fragmenty ulicy. Pan radny bqdzie dalej pytai w interpelacjach o tq ulice i chciatby jeszcze dzisiaj

otrzymai odpowiedziei, czy te prace nabiorq przyspieszenia i czy jest to zgodne z harmonogramem,

poniewai jest to marnotrawienie czasu, pieniqdzy oraz utrudnienie dla mieszkaic6w.

Przewodniczacv Radv Miasta Krzvsztof Kukucki przypomnial,2e w tym punkcie obrad dotyczEcym

Informacji Prezydenta Miasta z dzialalno(ci miasta w okresie miqdzysesvjnym, prosi o wypowiedzi,

kt6re dotyczq tej informac.ii, jednocze5nie Pan Przewodniczqcy poinformowaf, ie spotkanie

Prezydenta z radnymi w sprawie ulicy Filtrowej ustalono na dzieri 30 sierpnia br. na godz. 10, sala

nr.4 iw zwiqzku z powy2szym zaprasza wszystkich za interesowanych radnych do udzialu w

spotkaniu ido rozm6w na temat najlepszego przebiegu alternatywnej drogi dla Alei Jana Pawla ll.

Radnv J6zef Mazierski zwracajqc sig do Pana Prezydenta poinformowal, ie w miesiqcu czerwcu

podczas dyskusji nad Informacjq Pana Prezydenta, poprosif o rozwa2enie zamieszczenla w

Biuletynie Informacji Publicznej podsumowania wynik6w spotkai z mieszkaricami. Pan radny

sprawdzat w piqtek zakladkq pod nazwq,,Dane publiczne", ale niestety iadnej informacji nie byfo.

Ponadto jest to okres przed uchwaleniem bud2etu miasta na 2018 rok i w zwiqzku z tym postulaty

mieszkaric6w iich realizacja, powinny byi uwzglqdnione w budiecie. Pomimo zapewniei na

poprzedniej sesji o slusznoici wniosku Pana radnego iopublikowaniu postulat6w, niestety w ww

zakladce nie ukazaly siq. W zwiqzku z powy2szym Pan radny prosi jeszcze raz Pana Prezydenta o

umieszczeniu tych postulat6w w Biuletynie Informacji Publicznej. W dalszej czQ(ci wypowiedzi Pan

radny odni6sl siq do przedstawionego w lnformacji wydanego Tarz4dzenia w sprawie realizacji

zam6wienia do 30 000 euro i w zwiqzku z tym zapytal, kiedy nastapi publikacja w Biuletvnie

Informacji Publicznej malych zam6wieri publicznych do 30 000 euro, ich wynik6w i kwoty oraz

zapytal czy jednostki budietowe miasta Wioclawka, kt6re bqdq udzielaly zam6wieri do 30 000 euro

bqdq r6wniei publikowaly na swoich stronach internetowych takie informacje. Pan radny w
ostatnim pytaniu poprosit Pana Prezydenta o weryfikacjQ swojej decyzji w sprawie remontu

chodnika przy ul. Mazowieckiej, poniewa2 Pan radny przypomnial, ie wczeiniej byly zapewnienia i

przez Pana Prezydenta - pismo z marca br., oraz na Komisji Bud2etu 23 maja przez Paniq

Wiceprezydent Magdalenq Korpolak-Komorowskq iPaniq Dyrektor MZUKiD o wyremontowaniu

chodnika. Natomiast w ubiegtym tygodniu Pan radny dowiedzial siq, ie remont tego chodnika zostal

ujqty w bud2ecie na 2018 ijest zaskoczony zaistniatq svtuac.jE, poniewai na bieiqco informowal
mieszka6c6w o przebiegu rozm6w i realizac.ji zadania w bie2qcym roku kalendarzowym

Radnv Krzvsztof Kowalski odni6sl siq do pierwszego spotkania tzw. ,,Forum bialej 16iy", kt6re

odbyto siq w miesiEcu lipcu, skupiajqce osoby iorganizacje przeciwstawiajqce siq dzialaniom PiS, a

w konsekwencji obalenie legalnie wybranej wladzy. Pan radny zwracajqc siQ do Pana Prezydenta,



w6wczas posla, nawiEzaf do protest6w zorganizowanych przez NSZZ Solidarnoii przed Sejmem w

maju 2O\2 roku w zwiqzku z podwyiszeniem wieku emerytalnego przez PO i PSL i st6w

urzqdujqcego w6wczas Prezydenta Polski Bronislawa Komorowskiego skierowanych do

protestujqcych, okreilajqc ,,akty zwiqzkowc6w blokujacych Sejm Rzeczypospolitej Polskiej jako

n ieprawdopodobnie groine dla demokracji i nazywajqc je ciosem w serce demokracji", Pan radny

zacytowaf kolejnq wypowiedi Prezydenta Komorowskiego :" W moim przekonaniu przekraczajac

prawo organizatorzy ostentacyjnie zablokowali jeden z istotnych element6w paristwa polskiego,

pomijajEc fakt, ie w (rodku byl Premier iMinistrowie to jest przekroczenie zasady prawa. Na

demonstracji nie nale2y anarchizowai 2ycia politycznego". W zwiEzku z powy2szym Pan radny

zapytal Pana Prezydenta w jakim charakterze uczestniczyt w tym spotkaniu oraz czy reprezentowal

wszystkich mieszkaric6w Wtoctawka, czy tylko tych, kt6rzy dzialajqc na granicy prawa wystqpujq
przeciwko legalnie wybranej wladzy. W kolejnym pytaniu Pan radny zapytal Pana Prezydenta, czy

nie czas, aby odloiyd legitymacjq partyjna i przez ten rok ostatniej kadencji, kt6ra pozostala, zrobii
co5 poiytecznego dla miasta Wloctawka. Pan radny kontynuujqc swojE wypowiedi, powr6cit do

kwestii konkurs6w na dyrektor6w szk6f i przedszkoli we Wtoctawku, stwierdzaiac, ie po

konkursach, kt6re odbyly siq pod koniec kwietnia, Komisja Miqdzyzakladowa Pracownik6w Odwiaty

i Szkolnictwa Wyiszego Kujaw i Ziemi Dobrzyriskiej NSZZ Solidarnoii we Wtocfawku, zwr6cita sie do

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o uchylenie Zarzqdzenia nr 78/2013 Prezydenta Miasta

Wloclawka z dnia 13 kwietnia 2017 roku w sprawie powotania komisji konkursowej w celu

przeprowadzenia konkursu na wylonienie kandydat6w na stanowisko dyrektor6w szk6l iplac6wek,

dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloclawek. Wojewoda Kujawsko-pomorski

Rozstrzygn ieciem nadzorczym nr 64/2017 orzekl o niewa2no6ci Zarzqdzenia nr 78/2OL3 Prezydenta

Miasta z dnia 13 kwietnia 2017 roku w ww sprawie. W obszernym uzasadnieniu Wojewoda
przytoczyl, ie zastrzeienie organu nadzoru budzil skfad komisji konkursowych w 6wietle art. 36a

ustawy o systemie oiwiaty. Z pisma Komisji M iqdzyzaktadowej Pracownik6w O5wiaty iSzkolnictwa

Wyiszego Kujaw iZiemi Dobrzyrlskie.j wynikalo,2e w sktadach wszystkich komisji konkursowych

organ prowaozEcy wprowadzil nad reprezentacje jednej z central zwiqzkowych, form zwiqzk6w

zawodowych reprezentowanych w rozumieniu ustawy o dialogu spolecznym. Ponadto Komisja

Miqdzyzakladowa Pracownik6w Oswiaty iszkolnictwa Wy2szego uznaia, 2e wfadze forum Zwiqzk6w

Zawodowych deklarowaly Ministerstwu Edukacji Narodowej, ie do sklad6w komisji konkursowych

na dyrektor6w szk6t bqdq desygnowai po jednym swoim przedstawicielu W zwiqzku z powy2szym

Pan radny zapwai Pana Prezydenta, czy majac wiedzq,2e SolidarnoSi zwr6cila siq do Wojewody o

uchylenie Zarzqdzenia, powotujqce sklad komisji, wydat nowe Zarzqdzenie nr' 73I/2OL7 w sprawie

zatwierdzenia konkurs6w na stanowiska dyrektor6w szk6l, czy zapewnil 6rodki w bud2ecie na

odszkodowanie dla tych dyrektor6w, kt6rzy zdaniem Wojewody zostali wylonieni przez komisjq

konkursowq, co do kt6rej sktadu sq powa2rre watpliwosci i czy Pan Prezydent odwoiaf siq od decyzji

Wojewody ijaki jest obecnie status tego odwolania. Ponadto Pan radny odni6sl siq do czQstych

wypowiedzi Pana Prezydenta w sprawie reformy oiwiatY izwiazanej z niE kosztami podajqc przy

tym r62ne kwoty 8mln., 10mln, a ostatnio 5mln. Pan radny ma nadziejq, ie te kwoty podawane

zostaly po przeprowadzonej, glqbokiej analizie koszt6w zwiazanych z tq reformq iw zwiqzku z

powyiszym Pan radny prosi o wskazanie radnym imieszkaricom ir6dlowych material6w, z kt6rych

ww liczby wynikajq oraz chcialby wiedziei czy wszystkie szkoty w przededniu rozpoczynajqcego siq

roku szkolnego sa przygotowane do rozpoczqcia roku. Czy dzieci i mlodziei bqdq miaty optymalne i

bezpieczne warunki do rozpoczqcia roku, a konkretnie czy wszystkie remonty prowadzone we

wloclawskich szkolach zostaly zakoiczone i czy przypadkiem nie jest tak, ie samorzqd kosztem

reformy chcialby pokryi swoje niedoszacowanie odwiatv w mijajqcej kadencji. KontynuujEc swoja
wypowiedi, Pan radny odni6st siq do alternatywnej drogi lqczqcej Osiedle Michelin z Centrum



Miasta, twierdzEc, ie takie potaczenie owszem jest potrzebne, ale istnieja wEtpliwoici czy

proponowane rozwiqzania przez Pana Prezydenta sa rozwiqzaniami optymalnymi. Pan radny

chcialby wiedziei czy w zwiqzku z powstaniem tej inwestycji byly prowadzone konsultac.ie

spoieczne dotyczqce przebiegu tej drogi iczy ujqto w bud2ecie miasta koszty odszkodowania za

wyburzenie dom6w, koszty zwiqzane z rekultywacjq terenu po bytej cegielni oraz koszty zwiazane z

wykupem terenu od os6b prywatnych.
Pan Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil uwagq Panu radnemu, 2e m6wil ju2 o spotkaniu, kt6re
odbqdzie w tej sprawie i wtedy bqdzie moina zadawai pytania, a teraz przypomina o koniecznosci

m6wienia na temat punktu, kt6ry jest omawiany.

Na zakoriczenie swojej wypowiedzi Pan radny Krzysztof Kowalski zapytal Pana Prezydenta czy

miasto nadal bqdzie wspierato wloclawskq koszyk6wkq pomimo przegranej Anwilu w iwierifinale i

.jego rozczarowaniu wynikiem, radny przypomnial jednak Panu Prezydentowi, 2e wierni kibice

ka2dej dru2yny trzymajQ siq hasla,,Dumni ze zwyciestwa, wierni po pora2ce" ale Panu Prezydentowi

wiary w tq dru2ynq chyba zabraklo.
Radna Mariola Gawlowska w swojej wypowiedzi odniosla siq do problem6w na ulicy Grodzkiej

informujqc Pana Prezydenta o slabej organizacji ruchu, nieladzie, porzuconych kamieniach,

ubytkach w drodze tzw. dziurach w pasie jezdni, gdzie przejeid2ajq samochody i przewr6conych

pacholkach. Ponadto Pani radna dodafa,2e slabe oznakowanie pasa jezdni stanowi problem dla

os6b spoza Wloclawka iw zwiqzku z tym Pani radna skierowata pytanie do Pana Prezydenta czy

przewidywany jest nadz6r na budowanym odcinku w celu przemieszczania sig pojazd6w i os6b

pieszych, abV zwiqkszyi ich bezpieczeristwo. W dalszej czgdci wypowiedzi Pani radna

poinformowala, 2e na remontowanym odcinku ul. Grodzkiej, czyli pasie, kt6ry jest zamkniQty i od

miesiqca nic siq nie dzieje, zaczyna rosnqi trawa izielsko. Natomiast na odcinku ulicy, gdzie odbywa

siq ruch wahadlowy i Swiatfa decydujq o ruchu wykonywane sq jakiej prace iw zwiqzku z

powy2szym Pani radna skierowafa pytanie czy ruszy budowa odcinka ulicy Grodzkiej w miejscu,

gdzie odbywa siq ruch wahadlowy iczy inwestycja budowy remontu ulicy Grodzkiej zostanie

wykonana w przewidywanym terminie.
Radnv Jaroslaw Hupalo zwr6cit siq do Przewod n iczacego Rady Miasta z pytaniem, czy nastEpila

zmiana porzqdku obrad, bo to nie bylo giosowane, a interpelacje i zapytania sE w tym punkcie. Pan

radny stwierdzil, 2e jest to sprawozdanie Prezydenta, a wiele pytari skierowanych nie dotyczy tego

co przedstawit Pan Prezydent. W zwiqzku z zaistniala sytuacja, zapytal Pana Prezydenta, w imieniu

nauczycieli pracujqcych w ksztalceniu specjalnym, o ustanowienie przez Gming Miasto Wloctawek

dodatku gminnego za pracq w trudnych i uciq2liwych warunkach dla tej grupy nauczycieli, poniewa2

w innych miastach taki dodatek do wynagrodzenia otrzymuja.
Przewodniczacv Radv Miasta Krzvsztof Kukucki ustosunkowujqc sie do wypowiedzi swojego

poprzednika, stwierdzil,2e wszyscy radni sq doroSli i doskonale rozumiejq to co przekazuje. Pan

Przewodniczqcy dodal, ie najpierw wprowadzil punkt jaki bqdzie omawiany, a nastqpnie o tym
przypomnial, a kaidy ju2 we wlasnym zakresie powinien siq do tego dostosowai bqdi te2 nie. Je6li

nie, to Swiadczy jui o nim.
Przewodniczacv RadV Miasta Krzvsztof Kukucki zapytal o basen Delfin, poniewa2 nurtuje to
mieszka6c6w Wtoctawka, na jakim etapie remont siq obecnie znajduje iczy rzeczywiste prace sE

wykonywane na tym obiekcie i czy deklarowany przez Paniq Prezydent termin 1 sierpnia 2018 roku

nie jest zagrozony, bo mieszkaricy czekajE na jego otwarcie z n iecierpliwo(ciq. Ponadto dodal, ie
prawdopodobnie l wrze(nia miqdzyosiedlowy basen nie zostanie uruchomiony tylko p6iniej, a wiqc

dostqp do miejskich plywalni jest symboliczny iw zwiqzku z powyiszym prosi o informacje w tym
za Kresle.



Glos zabral Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski, kt6ry odnoszac siq do wypowiedzi radnych,

wyja6nit,2e kwestia ekwiwalentu za urlop zostala ju2 wyja5niona ima nadziejq, ie Pan radny

Chmielewski .jako Szef jednej z jednostek samorzqdowych jest wzorem do naSladowania i

rzeczywijcie to co m6wi, a Mu osobi5cie zatzuca, sam respektuje w jednostce, kt6ra zarzEdza. Pan

Prezydent powiedziat, ie iadne prawo nie zostalo ztamane, a na wniosek Pana radnego w Urzqdzie

pojawita siq Inspekcja Paristwowej lzby Pracy iw zwiqzku z tym te kwestie zostanE wyjainione i

zapewnil, 2e ekwiwalenty zostaly wyplacone zgodnie z obowiqzujqcym prawem, poniewa2 kotlczyla

siq we wszystkich sp6lkach kadencja do 30 czerwca 2017 roku i naleialo te kwestie w spos6b
jednoznaczny zakoiczyi. W poprzednim roku w czerwcu 2016 roku zmienila siQ ustawa, kt6ra

zobligowala do zmiany formy zatrudnienia na prezes6w sp6lek komunalnych i sp6lek Skarbu

Paistwa. Pan Prezydent poprosil o niewprowadzanie radnych oraz opinii publiczne.i w blqd,
poniewa2 z 2adnej rezerwy nie zrezygnowano, jeSli chodzi o koszty reformy w zakresie edukacji,
poniewa2 zostalo skierowane odpowiednie pismo do Pani Minister domagajqc siq refundacji
koszt6w reformy. Koszty reformy edukacji we Wloclawku sq wyisze ni2 5mln.zf., natomiast te kwoty
szacunkowe 8mln.zi., zostafy policzone doktadnie, a koszty reformy we Wloclawku wynoszE ponad

5mln.zl. iw zwiqzku z tym, ie te kwoty nie zostaty zapisane w bud2ecie miasta, Miasto zwr6ci siQ do

Ministerstwa Edukacji Narodowej o zwrot poniesionych naklad6w. Odpowiadajqc na pfiania Pana

radnego, Pana Prezydenta Andrzeja Patuckiego, Pan Prezydent sqdzit, ie pewien etap relacji miQdzy

nimijest jui zamkniqty i nie rozumie zloSliwo6ci zawartych w tych wypowiedziach, z kt6rymi On nie

ma problemu, ale uwa2a, 2e pewna czystogi relacji wymaga, ieby sobie w spos6b ewidentny nie

ubli2ai i czego On wcze(niej nie robil. Dla Pana Prezydenta zrozumiafe jest, 2e Pan radny Palucki

jest specjalistq w zakresie Zieleni Mie.lskiej, gdzie do niedawna byl Dyrektorem ite kwestie bardzo

dobrze zna. Je6li chodzi o kwestie tych wielu dziesiatek interpelacji ztoionych przez Pana radnego,

Pan Prezydent nie bqdzie sie wypowiadal, bo to czego niekt6re z nich dotyczyly, mogtyby teraz Pana

radnego wprowadzii w zaklopotanie, a Pan Prezydent nie chce robii tego publicznie, ale ceni sobie

te interpelacje, kt6re pokazujq i pomagajq w bie2qcej pracy, jesli rzeczywi(cie jest coi nie tak, a

chodzi o utrzymanie zieleni miejskiej, porzqdek i bezpiecze6stwo w mie(cie, to bardzo chqtnie

zostajE przyjete. O sytuacji nadzwyczajnej i przygotowaniu do tego miasta Pan Prezydent nie bqdzie

siq wypowiadal, poniewa2, nie jest wr62bita i nie potrafi na to w tej chwili odpowiedziei, ale uwa2a,

2e miasto poradzifoby sobie w stanie klqski nadzwyczajnej natomiast szczq5ciem jest, ie miasto taka

sytuacja nie dotkngla. Pan Prezydent powiedzial, ie do pytania Pana radnego Dqbczytiskiego o

wycofaniu projektu uchwaly jeszcze wr6ci, natomiast odnoszEc siQ do ul. Filtrowej, stwierdzil, 2e

poszukuje najlepszego rozwiqzania, a sama formula drogi alternatywnej lqczqcej Michelin i miasto

powoduje, 2e poszukiwane jest rzeczywidcie rozwiqzanie alternatywne i moie to byd nie wygodne

dla niekt6rych mieszkaric6w ulic i rodzii dodatkowe koszty, ale miasto chce odciEiyi dwa istniejEce

ronda, kt6re powodujq zatory tzn. Rondo przy Biedronce i Rondo na Falbance. Prowadzone bqdq

rozmowy z radnymi oraz konsultacje spoieczne z mieszkaricami w celu wypracowania jak

najlepszego rozwiqzania, ale zapewne mieszkadcy niekt6rych ulic, niekt6rymi rozwiqzaniami nie

beda zainteresowani. OdpowiadajEc na pytania Radnego J6zefa Mazierskiego dotyczqce spotkania z

mieszkaricami, Pan Prezydent potwierdzit, ie ma pelne opracowania izostanE umieszczone na BlP.

R6wniei zalecenia pokontrolne przedstawione przez Komisjq RewizyinE bqdq uwzglqdnione, Pan

Prezydent podziqkowal za te zalecenia, poniewa2 sE pomocne w pracy iod l stycznia 2018 roku

zam6wienia publiczne ponirej 30 tvs. euro bqdq publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej, tak
aby byly w petni, transparentne i przejrzyste. Na pytania Pana radnego Krzysztofa Kowalskiego

dotyczqce polityki Pan Prezydent stwierdzil,2e nie bqdzie siq wypowiadal, poniewa2 ma okre5lone
poglqdy polityczne ijest czlonkienr okre(lonej partii politycznej, natomiast nie eksponuje ich



publicznie jako Prezydent Miasta, a jeieli coi robi to tylko, jako osoba prywatna i ma do tego
prawo, poniewai w tym kraju jeszcze Mu nikt tego nie zabronil. Odnoszqc siq do konkurs6w, Pan

Prezydent wyjasnil, uwaia.lqc,2e ta kwestia zostala.iu2 dostatecznie z komunikowana, posiada

zupelnie innq opiniq nii zwiqzki zawodowe niekt6re, kt6re tq interpretacjQ podwaiyly, posiada tei
innE opiniq ni2 Wojewoda, oczywiscie od stanowiska Pana Wojewody zostalo ztozone odwoianie do

Sqdu Ad min istracyjnego. Pan Prezydent zapewnit Pana radnego, ie wszystkie wfoctawskie szkoly

przygotowane sq do rozpoczqcia nowego roku szkolnego, a Dyrektorzy szk6l, kt6rzy zostali

powolani w kwestionowanych konkursach pelniq ju2 swoje obowiEzki lub rozpocznq.ie z dniem 1

wrzeinia. Zdaniem Pana Prezydenta wszvstko zostalo dopelnione, zrobione zgodnie z istniejqcym

prawem, a w przypadku innej opinii zapewne Sqd bqdzie musial siq ustosunkowai. Na pytania Pani

radnej Marioli Gawlowskiej, Pan Prezydent powiedzial,2e ma nadzie.jq, ii Pani radna widziala kiedyS

plac budowy ijak wyglqda. Niestety, ale na placach budowy znajduje siq gruz, znajdujq sie wykopy i

wystQpuja utrudnienia. Tak wyglqda proces inwestycyjny na ulicy Grodzkiej, kt6ry zostat podjqty z

pelnq Swiadomo6ciq na liczne prodby i apele mieszkafc6w, natomiast termin absolutnie nie jest

zagroiony.
Zastepca Prezvdenta Miasta Pani Barbara Moraczewska udzielajqc odpowiedzi odniosfa siq do

wypowiedzi Pana radnego Chmielewskiego o nieskorzystaniu z rezerwy finansowej 0,4%, prosz4c o

niewprowadzanie w btqd opinii publicznej i radnych, poniewai Urzad Miasta zrobif wszystko ze

swojej strony, kierujqc pismo do posl6w, Wo.iewody iMinisterstwa. Z tej rezerwy mogly tylko

skorzystai samorzqdy, w kt6rych gimnazja zostaly przeksztalcone w szkoly podstawowe, a u nas

takiego przypadku nie bylo. Otrzymane Srodki w wysoko6ci 700tys.zl. na reformq oswiatowq

odpowiednio podzielono, po 27tys.zt. otrzymaty wszystkie zespoty, 75tys.zl. szkoty podstawowe.

Radna Mariola Gawfowska odpowiadajqc Panu Prezydentowi, powiedziala,2e oczywi6cie wie jak

wyglqda plac budowy, oczekiwala powainej odpowiedzi, ale niestety siq nie doczekata. WystQpuje

w imieniu mieszkaric6w i jeszcze raz prosi o zwiqkszenie nadzoru i bezpieczeistwa na ulicy

Grodzkiej.
przewodniczacv Radv Miasta Krzvsztof Kukucki zaapelowal do wszystkich radnych o skupieniu siq na

meritum spraw, a sprawy personalne miqdzy sobq prosii zostawii na p6iniej.

Radnv J6zef Mazierski podziqkowal Panu Prezydentowi za udzielonq informacjq, ale jednak poprosil,

aby zam6wienia poniie.i 30 000 tys. euro, realizowane przez Urzqd Miasta ijednostki budietowe

publikowane byly jeszcze w tym roku, poniewa2 zobowiqzuje do tego uchwala Rady Miasta.

Ad.3
Informac.ja z dzialalnoici Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku oraz stanu porzqdku i

bezpieczefistwa publicznego na terenie miasta za 2016 rok.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Pan Krzysztof Rakowski ZastQpca Naczelnika Wydziafu
prewencji Komendy Miejskiej Policji we Wociawku, kt6ry obszernie przedstawil raport o stanie

bezoieczefstwa w miejcie ioowiecie wloclawskim iwvnikach pracy Komendy Miejskiej Policji we

Wloclawku. Pan Krzysztof Rakowski Zastepca Naczelnika szeroko przedstawil charakterystykQ

przestepstw w wojew6dztwie oraz w skali kraju z podzialem na rodzaje przestqpstw oraz ich

wykrywalnosi. Om6wil tak2e wyniki pracy sluib kryminalnvch na terenie miasta i powiatu,

wykrywalnosf w wybranych kategoriach przestqpstw oraz dynamikQ wszczQtych postepowai
przygotowawczych w mie6cie i powiecie. Przedstawione zostaly r6wnieZ wyniki pracy stu2by

prewencyjnej. Zastqpca Naczelnika Wydzialu Prewencji odni6sl siq do zagroierl bezpieczeristwa w



ruchu drogowym, przyczyn i skutk6w. Przedstawiony zostal tak2e stan kadrowy KMP we

Wtoctawku.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Informacjq z dzialalno6ci Komendy Miejskiej Policji we Wioclawku oraz stanu porzqdku i

bezpieczeistwa publicznego na terenie miasta za 2016 rok rozpatrzyta oraz pozytywnie

zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie

Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Dariusz Wesolowski poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia izachqcif radnych do zabrania gfosu w przedmiocie omawianej

Informacji.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jacek Bulawa stwierdzil, ie z danych za rok ubiegly wynika, 2e Wtociawek staje siq miastem

coraz mniej bezpiecznym o czym Swiadczy przedstawiona dynamika wzrostu przestQpstw cieikich

takich jak pobicia, ciqiki uszczerbek na zdrowiu jest to wzrost aL 42%, przestqpstwa te popetniane

sq na terenach nieobjqtych dozorem. A zatem Pan radny zapvtat czy w zwiqzku z takimi wynikami
podjqte zostaly dzialania zmierzajqce do poprawy sytuacji i bezpiecze6stwa mieszkaric6w.

Radnv J6zef Mazierski stwierdzil, 2e przedmiotowy raport zostal przygotowany bardzo szczeg6fowo,

zapytal jednocze6nie czy mieszkaricy Wtoclawka znaja swoich dzielnicowych, do kt6rych mogq

zglaszai problemy.
Radnv Dariusz Jaworski odnoszqc siq do przedlo2onego materialu stwierdzil,2e 6rednia krajowa

wykrywalnoSci jest ok. 10% wy2sza niz we Wtoctawku. A zatem czego brakuje, aby wykrywalno6i
przestqpstw w naszym miescie byta zbli2ona do wykrywalnoSci krajowej. Niemnie.i jednak Pan radny

wyrazif podzigkowania dla tegorocznego materialu, kt6ry zostat przedto2ony Radzie Miasta, gdy2

jest on bardzo szczeg6fowy izawiera wiele cennych informacji.
Pan Krzvsztof Rakowski Zastepca Naczelnika Wvdzialu Prewencii Komendv Mieiskiei Policii we

Wloclawku odnoszqc siq do zapytari radnych wyja(nit, ie w miejsca nie objqte monitoringiem
kierowana jest wiqksza ilo6t patroli, ponadto czynione sa starania, aby stworzyi moiliwo6i objqcia

tych miejsc monitoringiem. Odnoszqc siq do spraw znajomo6ci przez mieszka6c6w swoich

dzielnicowych zastqpca Naczelnika poinformowal, 2e jest utworzona strona, na kt6rej

opublikowane sq dane wszystkich dzielnicowych i kaidy mo2e siq z tym zapoznai, przy czym obch6d

dzielnicowych jest na poziomie wiqkszym ni2 Srednia wojew6dzka iwynosi ponad 60%. Wskazuje to,
i2 dzielnicowy nie pozostaje urzqdnikiem za biurkiem, W roku bie2qcym byly organizowane takZe

akcje,,Poznaj swojego dzielnicowego" we wszystkich dzielnicach miasta, kt6re byly skierowane do

doroslych ido dzieci. Odnoszqc siq do kwestii wykrywalno6ci Pan Krzysztof Rakowski Zastepca

Naczelnika Wydziatu Prewencji wyjaSnil,2e jest to zlo2ony problem, na kt6ry ma wplyw bardzo

wiele element6w, czynione sE starania, aby poprawii statystyki w tym wzglQdzie podejmowanych
jest szereg dzialari majqcych doprowadzii do poprawy bezpieczeristwa w wielu kategoriach.

Wobec wyczerpania zgloszerl do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie Informacji z dziafalno6ci Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku oraz stanu
porzqdku i bezpieczeristwa publicznego na terenie miasta za 2016 rok.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 23 radnvch za przvieciem proiektu uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvElnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.



W zwrqzku z powyiszym Przewodniczqcy RadV Miasta poinformowal,2e ww. Informacja zostala

przyjgta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

lnformacja stanowi zatqcznik do protokotu.

Ad.4
Informacja Komendanta Paristwowej Straiy Poiarnej o stanie bezpieczeistwa Miasta Wloclawek

w zakresie ochrony przeciwpoiarowej za 2016 rok'

Informacje przedstawil Pan Dariusz Kuligowski ZastQpca Komendanta Miejskiej Paristwowej Stra2y

Poiarnej we Wtoclawku informujqc o stanie bezpieczedstwa przeciwpo2arowego na terenie Miasta

Wloclawek iPowiatu Wfoctawskiego w roku 2015. Pan Dariusz Kuligowski om6wil m.in. dzialania

ratown iczo-gain icze, czynnoSci kontrolno-rozpoznawcze pode.imowane przez strai PozarnQ,

przedstawil charakterystykq zdarzeri jakie mialy miejsce w roku 2016 oraz zapoznal Rade Miasta z

gl6wnymi kierunkami dzialania KM PSP we Wloctawku w roku 2017. Na zakoiczenie wypowiedzi

zastqpca Komendanta Miejskiej Pafistwowej stra2y Po2arnej we wloclawku poinformowaf,2e w

celu zapewnienia sprawnego obiegu informacji oraz koordynowania dzialari zachodzi pilna potrzeba

modernizacji platformy teleinformatycznej Mie.iskiego stanowiska Kierowania , kt6ra lest

eksploatowana ju2 10 lat a tak2e istnieje ciqgla potrzeba szkolenia straiak6w na specja listycznych

kursach z zakresu ratownictwa wysoko(ciowego, chemiczno-ekologiczn ego oraz ratownlctwa

wodnego, zgodnie z wymogami okre6lonymi przez Komendanta Gl6wnego dla poszczeg6lnych

typow specjalizacji oraz poziomu zagro2eri.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta

PrzedmiotowE Informacjq o stanie bezpiecze6stwa Miasta Wloclawek w zakresie ochrony

przeciwpo2arowej za 2016 rok rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku

Prawnego iPublicznego. opiniq w powyiszej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna

Katarzyna Zarebska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowaf,2e otwiera dyskusjq na temat

procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie omawianej

Informac.ji.

wobec braku zgloszefi do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie

przyjqcie Informacji Komendanta Pa6stwowej stra2y Po2arnej o stanie bezpiecze6stwa Miasta

Wloclawek w zakresie ochrony przeciwpoia rowej za 2016 rok.

w zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e ww. Informacja zostafa

przyjQta przez Radq Miasta w przedloionym brzmieniu.

Informacja stanowi zalqcznik do protokolu.



Ad.5
Projekt uchwaty w sprawie odwolania Przewodniczqcego Rady Miasta wloclawek.

Przed rozpoczqciem procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad glos zabral radny Jaroslaw

Hupalo, kt6ry poprosil w imieniu Klubu radnych SLD o 5 minutowE przerwQ w obradach po

dokonaniu czynnoici organizacy.lnych.

W nastepnej kolejno6ci Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki zwrocil siQ o zabranie

glosu przedstawiciela wnioskodawcy projektu uchwaly.

Radny Jaroslaw Chmielewski wyjainit, ie w czwartek przed Konwentem zlo2ony zostal wniosek na

podstawie art. 19 pkt.4 ustawy o samorzqdzie gminnym w sprawie odwotania Przewod niczqcego

Rady Miasta. Wniosek zostat zlo2ony przez % ustawowego skladu Rady Miasta spetnia wszelkie

przeslanki ipowinien zostai rozpatrzony na najbliiszej sesji Rady Miasta. Zgodnie z orzecznictwem
przySotowaniem projektu uchwaly w tej sprawie winien siq za.iqi organ wykonawczy, czyli

Prezydenta Miasta. Niemniej jednak opr6cz wniosku zloiony zostal takie przez wnioskodawc6w
projekt uchwaly co czyni zado(d wszelkim wymogom i pozwala procedowai. Radny Jaroslaw

Chmielewski poinformowal radnych, ie proces odwotania z funkcji Przewodn iczqcego Rady

przebiega dwuetapowo, pierwszy z nich realizuje siq w gfosowaniu tajnym, a przeprowadzen iem

dalszej procedury zajmie sig Przewodniczqcy Rady. Na zakoiczenie wypowiedzi Pan radny

stwierdzil, ii brak aktywnosci ze strony Przewodn iczqcego Rady Miasta na rzecz aktywizowania

Prezydenta Miasta do dzialania na rzecz miasta, gdy2 aktywno(t byla jedynie w dziedzinie kadrowej

spowodowal, ie taki wniosek zostal zfoiony.

Opinia Komisii statei Rad Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz negatywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Katarzyna Za rebska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie w zwiqzku z faktem, ii
odwolanie przewodn iczqcego Rady Miasta odbywa sie w gtosowaniu tajnym, nale2y dokonai
wyboru komisji skrutacyjnej. Pan Przewodniczqcy poprosil zatem o zglaszanie kandydat6w do pracy

w komisji, kandydaci winni wyrazii zgodq na prace w tej komisji.

Radnv Jaroslaw Chmielewski w imieniu Klubu radnych PIS zglosil do pracy w Komisji Skrutacyjnej

kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6rV wyrazil zgodq na kandydowanie.

Radnv Jaroslaw Hupalo w imieniu radnych Klubu SLD na kandydata do pracy w komisji skrutacyjnej

zgtosit radnego Damiana Chelminiaka, kt6ry wyrazil zgode na kandydowanie.

Radna Ewa Szczepa6ska w imieniu Klubu radnych PO zglosiia do pracy w Komisji Skrutacyjnej

wlasnq kandydaturq iwyrazita zgodq na kandydowanie.

Po zakoiczeniu zglaszania kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjnej Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Krzysztof Kukucki poddal pod glosowanie wyb6r Komisji Skrutacyjne.i w nastqpujacym

skladzie: radna Ewa Szczepariska, radnV Damian Chelminiak oraz radny Krzysztof Kowalski.

W wvniku glosowania przeorowadzonepo z udziatem 24 radnvch za zaproponowanvm skladem

Komisii Skrutacvinei radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, elos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvm
sie nie stwierdzono.



Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do czlonk6w Komisji Skrutacyjnej o przygotowanie

regulaminu glosowania oraz kart do glosowania, a takie o dokonanie wyboru Przewod n iczEcego

Komisji, nastqpnie ogtosif przerwq w obradach do czasu zako6czenia prac Komisji Skrutacyjnej.

Przerwo w obradoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki zwr6cil siq do

przewodniczqcej Komis.ii Skrutacyjne.j Pani radnej Ewy Szczepariskiej o przedstawienie Regulaminu

gtosowania dla odwoiania Przewod n iczqcego Rady Miasta Wloclawek.

odczytala Regulamin glosowania dla

odwolania Przewod niczqcego RadY Miasta Wloclawek.

Regulamin stanowi zalqcznik do protokolu.

Wobec braku uwag i poprawek ze strony radnych do przedstawionego Regulaminu, Przewodniczacy

Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Regulaminu glosowania dla odwolania

Przewod n iczEcego Rady Miasta Wloclawek.

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

W rezultacie dokonanego glosowania Regulaminu dla odwotania Przewod n iczqcego Rady Miasta

Wloclawek zostal przyjety przez Radq Miasta.

NastQpnie czfonkowie Komis.ii skrutacyjnej przekazali radnym obecnym na sali obrad, karty do

giosowania w celu oddania przez nich glosu, natomiast PrzewodniczEca Komis.ii Skrutacyjnej radna

Ewa Szczepariska kolejno zgodnie z listE obecnosci odczytywala nazwiska radnych, kt6rzy oddawali

swoje glosy umieszczajqc je w przygotowanej do tego celu urnie wyborczej'

Po zakoriczeniu aktu glosowania Komisja Skrutacyjna wraz z zabezpieczonq urnq wyborczq opu(cila

salq obrad udajqc siq do Biura Radv Miasta, aby dokonai przeliczenia oddanych glos6w oraz

sporzqdzenia protokotu z prze prowad zonego gfosowania.

w celu dokonania ww. czynnoSci przez Komisjq skrutacyjnE Przewodniczqcy Rady Miasta oglosif

przerwQ w obradach sesyjnych do czasu zakofczenia pracy ipowrotu Komisji skrutacy.jnej na salQ

obrad.

Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.



Wznawiajac obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki zwr6cil siq do
Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokolu Komisji Skrutacyjnej oraz podanie
wynik6w giosowania.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Ewa Szczepaiska odczytala protok6f Komisji
Skrutacyjnej powolanej w trakcie obrad XXX|ll sesji Rady Miasta Wloclawek dla odwolania
Przewod n iczqcego Rady Miasta Wlocfawek informujqc, 2e Pan radny Krzysztof Kukucki odwofany
zostal z funkcji Przewod n iczqcego Rady Miasta Wloclawek. W protokole stwierdzono, 2e za

odwolaniem radnego Krzysztofa Kukuckiego oddano 13 glos6w, przy 11 glosach przeciwnych oraz

braku glos6w bez dokonania wyboru. W glosowaniu udzial wziglo 24 radnych.

Protok6f Komisji Skrutacyjnej stanowi zalqcznik do niniejszego protokotu.

Po przedstawieniu przez Komisjq Skrutacyjnq wynik6w glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta
radnV Krzysztof Kukucki poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie odwotania
Przewod n iczqcego Rady Miasta Wloclawek.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego przv udziale 24 radnvch za przvieciem proiektu uchwaiv
opowiedzialo sie 20 radnvch. przv 2 glosach orzeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch sie.

Po zakoiczonym glosowaniu Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowaf,
2e w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwalq w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala - zafqcznik do protokolu.

Radny Krzysztof Kukucki jako ustqpujAcy Przewodniczqcy Rady Miasta podziqkowal wszystkim za

dotychczasowq wsp6lpracq, kt6ra byla owocna, pouczajqca i obfitujaca w du2q wiedzq. Pan radny
wyrazif nadziejq, 2e obrady Rady Miasta prowadzone byly w spos6b koncyliacyjny i nie powodowaly
dodatkowych antagonizm6w, kt6rych brak bylo w uzasadnieniu uchwaty odwolujqcej z pelnionej
funkcji. Pan radny podziqkowal tak2e pracownikom Biura Rady Miasta, gdy2 jest to duie zaplecze
merytoryczne i wzmocnienie dla ka2dego Przewod n iczqcego Rady i poprosil o ich przekazanie

Dyrektora Eiura Rady M iasta.
Dalsze prowadzenie obrad Pan radny Krzysztof Kukucki przekazal pierwszemu zastepcy
Wiceprzewod n iczqcemu Rady Miasta radnemu Januszowi Dqbczyriskiemu.

Przed rozpoczqciem kolejnego etapu procedowania o glos poprosii radny Jarostaw Chmielewski,
kt6ry w imieniu Klubu radnych PiS podziqkowal radnemu Krzysztofowi Kukuckiemu za

dotychczasowq wsp6lpracq, a takie wni6sl o 15 minutowa przerwq w obradach sesyjnych.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyrlski ogfosil 15 minutowE przerwq w
obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodoch.



Wznowienie obrod po przerwie.

Wznowienia obrad po przerwie dokonal oraz dalszq czq(i obrad

Wiceprzewod n iczEcy Rady Miasta radny Ja n usz Dqbczytiski.

sesyjnych poprowadzil

Ad.6
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek

na 2017r.

Ad.7

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2017-2028.

Wsp6lnego wprowadzenia do przedmiotowych zagadnieri dokonala Pani Janina Radzikowska

Skarbnik Miasta kt6ra poinformowata m.in., 2e po stronie dochod6w wprowadzone zostajq

nastepujEce zmiany: wnioskuje sie o dokonanie zmniejszenia dochod6w zaplanowanych na

realizacjq projektu pn.,,lnvest in Bit CITY 2. Promocja potencjalu gospodarczego oraz promocla

atrakcyjno6ci inwestycyjnej miast prezydenckich wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego" o kwotq

22.264 zl. Zmiana ta wynika z wydlu2enia przez lidera projektu okresu jego realizacji do roku 2023.

W zwiqzku z tym zmianie ulegnie zakres trwania dzialari przewidzianych w projekcie, zmienia sie

tak2e kwoty koszt6w kwalifikowanych oraz wkladu wlasnego miasta. W zwiqzku z zako6czeniem

realizacji projektu ANWIL dla Wtoctawka przez Zesp6i Szk6t Nr 4 i n iewykorzysta n iem w petni

przyznanych przez Fundacjq 6rodk6w proponu.je siq dokonanie zmniejszenia dochod6w o kwotq

2.397 zt. W zwiqzku z aneksem do umowy partnerskiej zawartej z Wojew6dztwem Kujawsko -

Pomorskim na realizacjg projektu pn. "Szkola zawodowc6w" proponuje siq dokonanie przeniesienia

irodk6w w tqcznej kwocie 192.000 zl zrozdz.80195 do rozdz. 80130. Jednoczeinie dokonuje siq

zmiany procentowego podziatu 6rodk6w zaplanowanych na ww. projekt, polegajacego na

zwiqkszeniu dochod6w unijnych do kwoty 17I.782 zt i zmniejszeniu udzialu Srodk6w bud2etu

pa6stwa do kwoty 20.278 zl. Ulegajq zmniejszeniu dochody zaplanowane na realizacjQ programu

Erasmus+ przez Zesp6f Szkolno - Przedszkolny Nr 1 w ramach Akcji KA1 ,,Mobilnodi kadry edukacji

szkolnej" o kwotq 45.579 zl. Zmiana wynika z nieza kwalifikowan ia projektu do otrzymania

dofinansowania, z uwagi na nieuzyskanie wymaganej minimalnej liczby punkt6w w ocenie
jako6ciowej projektu. Proponuje sie dokonanie zwiqkszenia dochod6w o kwotQ 32.000 zl

stanowiqcE (rodki z Narodowego Funduszu Zdrowia na dofinansowanie realizacji programu polityki

zdrowotnej pn. ,,Program profilaktyki zakaiei wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta

Wloclawek", zgodnie z zawartE umowa Nr 3/PPZ/2O77 z dnia 5 lipca 2017 r' Wnioskuje siq o
dokonanie zwiqkszenia dochod6w o fqcznq kwote 10.420 zl stanowiqcq zwrot wraz z odsetkami

nienale2nie pobranych przez Swiadczen iobiorc6w iwiadczed wychowawczych wyplaconych przez

Miejski 06rodek Pomocy Rodzinie ze Srodk6w bud2etu paristwa. Proponuje siq dokonanie

zwiqkszenia dochod6w o kwotq 313 zl stanowiqcych wptywy z tytulu zwrotu koszt6w

egzekucyjnych, oplat komorniczych i koszt6w upomnieri zwiqzanych z wyplatq Swiadczef

rodzinnych ialimentacyjnych przez Miejski Oirodek Pomocy Rodzinie ze 6rodk6w budietu pahstwa.

Wnioskuje siq o dokonanie zwiqkszenia dochod6w Schroniska dla Zwierzqt o lqcznE kwotq 9.583 zl.

W zwiqzku z otrzymanymi 6rodkami z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki
Wodnej w Toruniu z tytutu oplaty produktowej proponuje sie dokonanie zwiekszenia dochod6w o

kwotQ 4.983 zl, stanowiEcQ wplaty wynikajqce z zastosowania ustawy z dnia 11 maja 2001 r. o



obowiqzkach przedsiqbiorc6w w zakresie gospodarowania niekt6rymi odpadami oraz o optacie
produktowej. Proponuje siq dokonanie zmniejszenia dochod6w z Wo.iew6dzkiego Funduszu

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej o kwotq 4.225 zi zaplanowanych na usuwanie wyrob6w
zawierajqcych azbest. Jednocze6nie zwiqksza siq o kwotq 665 zt (rodki na 5 0970. Zgodnie z

Uchwatq Nr 458/17 Zarzqdu Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej z

dnia 20.04.2017 r. oraz zawarta umowE z wykonawcq powy2sze zadanie dofinansowane zostanie

w kwocie 7.552 zl. Lqczny koszt zadania stanowi kwotg 2.217 zl. Srodki w wysoko6ci 665 zl to wklad

wlasny wla(ciciela obiektu (tj. 30 o/o warto6ci zadania). Procentowy podziat ir6del finansowania

wynika z procedury dofinansowania usuwania azbestu ustalonej przez WFOS|GW w Toruniu na

2017 rok.
Jak wyjaSnila Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta po stronie wydatkowej wnioskuje siq o
zwiqkszenie irodk6w na zadaniu pn. ,,Zakup wiat przystankowych" o kwotq 7.300 zl na zakup

dodatkowej wiaty przystankowej. Warto6i zadania po zmianie wynosi 57.300 zl. Powyiszq zmianq
proponuje siq pokryi ze zmniejszenia wydatk6w bieiqcych. Proponuje siQ zmniejszenie Srodk6w na

zadaniu pn. ,,Modernizacja obiekt6w in2ynieryjnych w ciqgu ul. Wroniej i Al. K16lowej Jadwigi" o

kwotq 20.000 zl, w zwiqzku z podpisaniem umowy na realizacjQ zadania na ni2szE kwote. Warto(i
zadania po zmianie wynosi 850.000 zl. Wnioskuje siq o zmniejszenie 6rodk6w na zadaniu pn.

,,Budowa parking6w na terenie miasta" o kwotq 24.000 zl. Wartoii zadania po zmianie wynosi

225.OOO zl. Ponadto proponuje siq zmniejszenie irodk6w na zadaniu pn. ,,Przebudowa d169

powiatowych" o kwotq 30.000 zl, w zwiqzku z realizacjq zadania za niisza kwotq. Proponuje siq

wprowadzenie nowego zadania pn.,,Budowa miejsc posto.iowych wzdlu2 ulicy Kujawskiej" na kwote
24.0OO zt, w zwiqzku z petvcja mieszkaric6w dotyczEcA problemu parkowania przv posesji i

przejazdu ulicq Kujawskq. Wnioskuje siq zwiqkszenie Srodk6w na zadaniu pn.,,Przebudowa d169

gminnych" o kwotq 50.000 zl, w zwiqzku z planowanym przeprowadzeniem postqpowari
przetargowych na przebudowq kolejnych ulic. Warto6i zadania po zmianie wynosi 2.O42.O0O zl.
Ponadto proponuje siq r6wniei zwiqkszenie irodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa chodnik6w o kwotQ

60.000 zl na kontynuacjq budowy chodnika wzdlui ulicy tubnej. Warto6i zadania po zmianie wynosi
410.000 zl. Wnioskuje siq o zwiqkszenie (rodk6w na zadaniu pn. ,,Modernizacja budynk6w
mieszkalnych" o kwotq 200.000 zt, na modernizacje m.in. czg5ci budynku Biblioteki Publicznej przy

ul, Dziewiriskiej 17 i modernizacjq dachu budynku przy ul. Zwiqzk6w Zawodowych 16. Warto6a

zadania po zmianie wynosi 1.200.000 zl. Proponuje siq r6wnie2 wprowadzenie nowego zadania pn.

,,Zakup serwera wraz z oprogramowaniem dla Administracji Zasob6w Komunalnych" na kwotq
33.600 zl, w zwiqzku z du2q awaryjno5ciq posiadanego dotychczas serwera. Proponuje sie

rozszerzy( zakres zadania pn. ,,Zakupy inwestycyjne na potrzeby Urzqdu Miasta" o zakup

kserokopiarek. Wartoii zadania nie ulegnie zmianie. Wnioskuje siq o dokonanie zmniejszenia
wydatk6w zaplanowanych na realizacjq projektu pn.,,lnvest in Bit CITY 2. Promocja potencjatu

gospodarczego oraz promocja atrakcyjno6ci inwestycyjnej miast prezydenckich wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego" o lqcznq kwotq 123.416 zl. Zmiana ta wynika z wydluienia przez lidera
projektu okresu jego realizacji do roku 2023. W zwiqzku z tym zmianie ulegnie zakres trwania
dziatari przewidzianych w projekcie, zmieniq siq takie kwoty koszt6w kwalifikowanych oraz wktadu
wfasnego miasta. Wnioskuje siq o zmniejszenie irodk6w na zadaniu pn.,,Przygotowanie inwestycji
realizowanych przy udziale Srodk6w zewnqtrznych" o kwotq 40.000 zt. Warto5i zadania po zmianie
wynosi 50.000 zl. Proponuje siq dokonanie zmnie.jszenia wydatk6w o lEcznE kwotq 3.086 zl, w
zwiqzku z zakoiczeniem realizacji projektu ANWIL dla Wloclawka przez Zesp6l Szk6l Nr 4
iniewykorzystaniem w petni przyznanych przez Fundacjq irodk6w. W zwiqzku z osiqgniqtymi przez

Centrum Ksztalcenia Zawodowego iUstawicznego dochodami w kwocie 1.000 zl proponuje siq

dokonanie zwigkszenia wydatk6w z przeznaczeniem na zakup material6w niezbqdnych do



utworzenia stanowisk egzaminacyjnych. Proponuje siq dokonanie zwiQkszenia wydatk6w o kwotQ

32.000 zl stanowiqcq (rodki z Narodowego Funduszu Zdrowia na dofinansowanie realizacji
programu polityki zdrowotnej pn.,,Program profilaktyki zakaied wirusem brodawczaka ludzkiego
(HPV) miasta Wloclawek", zgodnie z zawartq umowa. Proponuje siq dokonanie zwiqkszenia

wydatk6w bie2Ecych z udzialem 6rodk6w uni.jnych o kwotq 5.739 zl celem zabezpieczenia wkfadu

wlasnego w realizacjq projektu pn. ,,Rodzina w Centrum" (do kwoty og6lem 17.529 zt). Powyiszej

zmiany dokonuje siq zgodnie z ostatecznymi wytycznymi Regionalnego O(rodka Polityki Spolecznej

w Toruniu, zwiqzanymi z aktualizacjq wniosku o dofinansowanie ww. projektu uwzglqdniajqcq
realne wydatki ponoszone przez realizator6w dzialari i zmiany zakresu wsparcia zwiqzane z

zagospodarowan iem powstatych oszczednosci. Ponadto w zwiqzku z zakorlczeniem procedury

wyboru wykonawc6w ustug w Centrach Wsparcia Rodzin i podpisaniem umowy urealniono wartosci
pro.jektu zgodnie z wysoko(ciq wybranych ofert. W zwiqzku z osiqgniqtymi przez Schronisko dla

Zwierzqt dochodami w lqcznej kwocie 9.583 zl proponuje siq dokonanie zwigkszenia wvdatk6w o

ww. kwotq z przeznaczeniem na zakup opalu. Zwiqkszenie wydatk6w zwiazane jest z oddaniem do

u2ytkowania nowego pawilonu dla ps6w. Ponadto wnioskuje siq o zwiqkszenie 6rodk6w na zadaniu
pn. ,,Budowa przytuliska dla kotdw w ramach dzialalnoici Schroniska dla zwierzqt" o kwotQ 50.000
zt. Powodem zmiany sq oferty wykonawc6w, kt6re przekraczaj4 kwotq zaplanowanych drodk6w na

ten cel. Wartoii zadania po zmianie wynosi 250.000 zt. Proponuje siq dokonanie zmniejszenia

Srodk6w o tEcznq kwotq 4.303 zl zaplanowanych na wynagrodzenie wraz z pochodnvmi dla trenera
6rodowiskowego zatrudnionego na boisku Orlik 2012 w Zespole Szk6t Nr 4, w zwiqzku z

przyznaniem refundacji czqdci wynagrodzenia przez Fundacjq Rozwoju Kultury Fizycznej. Wnioskuje
siq o zmniejszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Rozw6j Bazy Sportowej na terenie Woclawka" o kwotq
130.000 zt. Wartoii zadania po zmianie wynosi 70.0002f. Ponadto proponuje siq r6wnie2
zmniejszenie (rodk6w na zadaniu pn. ,,Rozbudowa infrastruktury rekreacyjno - sportowej o

silowniq zewnQtrzna przy Szkole Podstawowej nr 12 iZespole Szk6l Muzycznych przy ul. Wiejskiej
29" o kwotq 50.000 zl, w zwiqzku z zawarciem umowy na realizacjq zadania, kt6ra jest niisza od

kwoty pierwotnie planowanej. Wartoii zadania po zmianie wynosi 150.000 zl. Ponadto zgodnie z

Zarzqdzeniem Nr 168/2017 Prezydenta Miasta Wloctawek z dnia 30 czerwca TOI7 toku, zgodnie z

Uchwalq Nr XVlll/48/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 25 kwietnia 2016 r. w sprawie okre6lenia
o5wiatowych jednostek bud2etowych gromadzqcych na wydzielonym rachunku dochod6w, ir6det
tych dochod6w iich przeznaczenia oraz sposobu itrybu sporzqdzania planu finansowego dochod6w
i wydatk6w nimi finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich zatwierdzania, na wniosek
Wydziatu Edukacji z dnia 21 czerwca 2017 r. wprowadzono zmiany w wydzielonych rachunkach
dochod6w. Natomiast w projekcie uchwaty dotyczqc.j Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Wloctawek - urealniono plan wielko(ci bud2etowych wynikajqcych z zarzqdze{ i uchwafy
zmieniajqcych uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2017 rok.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaiy zmieniajqcej uchwale w sprawie uchwalenia budietu miasta Wtoclawek na 2017r.
rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq w tej
sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Palucki

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w przedmiocie ww.
zagad n ien ia.



Wobec braku zgloszed do udzialu w dyskusji Wiceprzewod n iczacy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia budietu miasta

Wioctawek na 20I7r.
W wvniku elosowania przeprowadzon eso z udzialem 21 radnvch za przvieciem proiektu uchwalv
ooowiedzialo sie 19 radnvch przv braku gios6w przeciwnvch oraz 2 gtosach wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powyiszym Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowai, ie ww. uchwala zostala

podjqta przez Rade Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafacznik do Drotokolu.

W zwiqzku z uprzednim om6wieniem przez Skarbnika Miasta zagadnienia dotyczqcego projektu

uchwaty w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028 Wiceprzewod n iczqcy Rady

Miasta poprosil o zapoznanie radnych z opiniq Komisji w przedmiocie ww. projektu uchwaly.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2077 -2028 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta. Opinie w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej
Palucki

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w przedmiocie ww.
zagadn ien ia.

Wobec braku zgloszeri do udziafu w dyskusji Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.
W wvniku gtosowania orzeorowadzonego z udzialem 21 radnvch za przvieciem proiektu uchwafv
opowiedzialo sie 19 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powy2szym Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal, ie ww. uchwala zostala
podjqta przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.8
Projekt uchwaty w sprawie dopuszczenia zaplaty podatk6w stanowiQcych dochody budietu
Miasta Wfocfawek za pomocq inneto instrumentu platniczego.

Wprowadzenia do zagadnienia bqdqcego przedmiotem uchwafy dokonafa Pani Janina Radzikowska

Skarbnik Miasta, kt6ra wyja5nita,2e przepisy ustawy - Ordynacja Podatkowa stwarzajq mo2liwo6i
zaplaty nale2no(ci pu bliczno-prawnych (podatk6w, opfat jak r6wnie2 niepodatkowych naleino(ci
bud2etowych) za pomocE innego instrumentu pfatniczego, na kt6rym przechowywany jest pieniqdz
elektroniczny. Zgodnie z art.61a 51tej ustawy Rada Miasta w drodze uchwaly moie dopuicii
zaplatq nale2noici w ww. formie. Obecnie Urzad Miasta zloiyt wniosek o przystqpienie do
bezpfatnego rzqdowego programu upowszechniania platnosci bezgot6wkowych w administracji
publicznej, wdra2anego przez Ministerstwo Rozwoju we wsp6tpracy z Krajowq lzbq Rozliczeniowq



S.A. W ramach programu Miasto otrzyma dwa terminale, gdzie za pomocq kart ptatniczych

przyjmowane bqdq oplaty komunikacyjne, oplaty geodezyjne i optata skarbowa. Natomiast ze

wzglqd6w technicznych, obecnie nie mogq byi jeszcze objqte kartE, p'latnosci na konta

indywidualne z tytulu podatk6w, opfat za odpady komunalne.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta.

Przedmiotowy projekt uchwaly w sprawie w sprawie dopuszczenia zaplaty podatk6w stanowiqcych

dochody bud2etu Miasta Wlociawek za pomocq innego instrumentu piatniczego rozpatrzyla oraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinie przedstawit Radzie

Miasta PrzewodniczEcy Komisji radny Andrzej Palucki.

Wiceprzewodn iczEcv Rady Miasta radny Janusz Dqbczyrlski poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad

ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski zapvtal, czy sE znane koszty dostosowania programu ksiqgowego

Urzqdu Miasta w taki spos6b, aby wszelkie platnodci byly moiliwe za pomocA karty platniczej kt6ra
jest bardzo popularnym 6rodkiem platniczvm. Ponadto Pan radny podziqkowal za realizacjq

postulatu, kt6ry zgiaszal Prezydentowi Miasta w formie interpelacjiw tej sprawie.
Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta wyja6nila, ie nie zna koszt6w przystosowania programu

ksiqgowego do potrzeb platnosci kartA, poniewai takie symulacje kosztowe nie byly prowadzone.

Natomiast ze wzglqd6w technicznych, obecnie nie mogE byi jeszcze objqte kartE, platnoici na

konta indywidualne z tytulu podatk6w, oplat za odpady komunalne, poniewa2 terminal nie

koresponduje z programem funkcjonujacym w UM, niemniej jednak trwaja prace nad

opracowaniem programu, kt6ry umo2liwi pobieranie optat za pomoca karty pfatniczej.

Radnv Krzvsztof Kukucki wyrazil swoje zadowolenie z wprowadzenia takiego rozwiqzania, o kt6rym
Pan radny wspominal tak2e w poprzedniej kadencji Rady Miasta. Zdaniem Pana radnego

zaproponowane rozwiqzanie mimo, i2 nie do korlca w chwili obecnej umo2liwia wszelkie ptatnoici
to z pewno(ciq zadowoli mieszkaric6w miasta i ulatwi regulowanie nale2no6ci za pomocq karty
ptatniczej w kasach Urzqdu Miasta. Ponadto Pan radny zwr6cil uwagq, aby r6wnie2 i inne miejskie

instytucje wprowadzity w swoich kasach system pozwalajqcy na uiszczanie pfatno5ci za pomocq

karty jest to du2e udogodnienie dla mieszka6c6w, kt6rzy w duiym stopniu korzystajq z tego rodzaju

moiliwoici.
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvtiski stwierdzil, i2 czas najwy:szy, aby w UM

oraz w jednostkach organizacyjnych Urzqdu Miasta mo2liwoSi oplacania nale2noici w formie
elektronicznej zostala wprowadzona, stanowi to du2a oszczqdnoii czasu i stanowi wygodq dla

mieszkarlc6w miasta.

Wobec braku uwag oraz z powodu wyczerpania glos6w w dyskusji Wiceprzewodn iczqcy Rady

Miasta radny Janusz Dqbczyrlski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w sprawie

dopuszczenia zaplaty podatk6w stanowiacych dochody budietu Miasta Wfoclawek za pomocq

innego instru mentu platn iczego.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za podieciem uchwalv w
zaproponowanvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomv(lnie. glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie przeprowad zonego glosowania
Rada Miasta pod.lqta ww. uchwaiq w zaproponowanym brzmieniu.



Uchwala stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystQpienie Gminy Miasto Wlocfawek do
projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko- Pomorskiego na lata 2014 -2020,Oi priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie

10.2. Ksztalcenie og6lne i zawodowe, Poddziafanie - !0.2.2 Ksztalcenie og6lne, pn.:" Bez sf6w -
wspieramy komunikacjq os6b niem6wiqcych w OSI Wloclawek", w ramach konkursu Nr

RPKP. 10.02.02-lZ.OO-O4-LL3 | t7.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani Anna Piqtka Kierownik Referatu Obslugi Szk6l i

Plac6wek Wydziatu Edukacji informujac, ie projekt pt. ,,Bez sl6w - wspieramy komunikacjg os6b

niem6wiqcych w Osi Wloclawek" jest dedykowany dzieciom, rodzicom inauczycielom w zakresie

nauki jqzyk6w alternatywnych. Oddziatywanie wielokierunkowe w tym zakresie pozwoli na

latwiejsze komunikowanie siq osdb z zaburzeniami mowy ze 6rodowiskiem spolecznym, w kt6rym
przyszlo im funkcjonowai. Jest to projekt innowacyjny, bardzo oczekiwany przez spoleczeristwo.

Gl6wnym kryterium zasadnoici projektu jest fakt nawiEzania niewerbalnego kontaktu ze

6rodowiskiem zewnetrznym os6b z zaburzeniami mowy. Proponowane formy wsparcia majq

charakter specjalistyczny ikompleksowy, a ich ciqglodi przewidziana jest na wiele lat. Wsparciem
programu objqte bqdq nastqpujEce grupy: dzieci i mtodziei wymagajqce wsparcia w zakresie

alternatywnych form komunikacji, rodzice tych dzieci oraz specjali6ci /nauczyciele prowadzqcy

wsparcie. Dzialania w projekcie nakierowane sE na pomoc w porozumiewaniu sie osobom

niem6wiqcym lub poslugujqcym siq mowq w ograniczonym stopniu. Odbiorcami wspomagajacych

sposob6w porozumiewania sig sq dzieci i mfodziei, kt6rzy nie mogq nauczyi siq mowy lub nie mogq
jej u2ywai przez cale 2ycie. Sq to m.in. osoby z poraieniem m6zgowym, specyficznymi zaburzeniami

mowy, upogledzeniem umyslowym, autyzmem, chorobami genetycznymi, ale takie osoby po

urazach m6zgu, trwale uszkodzonym aparatem artykulacyjnym. Dla kaide.i niem6wiqcej osoby

zesp6l specjalist6w zbuduje indywidualny system komunikacji, aby mogla ona u2ywai zamiast

mowy jakiego6 systemu znak6w (gest6w, piktogram6w, symboli, pisma). Projekt realizowany bqdzie

w latach zOtB - ZOI9. Szacunkowa warto6i caiego projektu wynosi 1..820.000 zf. W zwiqzku ze

szczeg6lnie wainymi aspektami spolecznymi zaloiei przedstawionych w projekcie, zasadne jest

przyjqcie przedmiotowej uchwaly.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opiniq w tej sprawie
przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania gtosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku uwag oraz zgloszei do udziafu w dyskusji, Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poddat
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystapienie Gminy
Miasto Wloclawek do projektu wsp6lfin ansowa n ego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, O, priorytetowa 1.0

lnnowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie 0g6lne i zawodowe, Poddzialanie - tO.2.2



Ksztalcenie 0g6lne, pn.: " Bez

Wloclawek", w ramach kon ku rsu
st6w - wspieramV komunikacjq os6b niem6wiqcych w OSI
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onowiedzieli sie iednomv6lnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego
gtosowania Rada Miasta podjela uchwate w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalAcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 10
Prolekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uprawnieri pasaier6w do ulg i zwolnief w
oplatach za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiyteczno6ci publicznej
w granicach ad ministracyjnych miasta Wloclawek wykonywanych przez Operatora - Miejskie
Przedsiebiorstwo Komunikacyjne Sp. z,o.o. we Wfoclawku.

Zagadnienie przedstawil Pan Jaroslaw Najberg Zastqpca Prezydenta Miasta ds. gospodarki miejskie.i

informujqc, ie przedtoiony projekt uchwaty powiqksza katalog os6b uprawnionych do korzystania z

bezptatnych prze.jazd6w 6rodkami komunikacji mie.iskiej, realizowanych przez Operatora, tj.
Miejskie PrzedsiQbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wfoclawku w granicach
ad m in istracyjnych miasta Wtoclawek. Wedlug danych pozyskanych z Polskiego Zwiqzku
Niewidomych, na dzieri 30 czerwca ZOI7r. w Kole Powiatowym we Wloclawku za rejestrowanych
jest 156 os6b z umiarkowanvm stopniem n iepelnosprawnoici. Zwolnienie opiekun6w tak nielicznej
grupy z oplat za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym nie wplynie znaczaco na dochody
bud2etu gminy. Udzielenie proponowanej ulgi jest uzasadnione wzglQdami spolecznymi i ma na celu
podniesienie komfortu ibezpieczedstwa podr62owania komunikacjq miejskq osobom ociemnialym i

niewidomym o umiarkowanym stopniu niepelnosprawno:ic,.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej iOchronv
Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw
Wawrzonkoski.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz DQbczy6ski poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcit radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski zabierajqc glos stwierdzit, i2 jest niezmiernie zadowolony z powodu
procedowania nad projektem uchwafv, poniewa2 wielokrotnie interweniowano do Prezydenta
Miasta w tej sprawie, podczas dy2ur6w radnych czy te2 jako Przewodniczqcy Rady takie pan radny
apelowal o zmiany, Pani Posel Joanna Borowiak tak2e apelowala o zmiany w tej dziedzinie. Wiele
Srodowisk iwiele os6b tak2e radnych Rady Miasta apelowaio o zmiany. Dlatego tym wiqksze
zadowolenie, ie doszlo do procedowania nad ta uchwata.

Wobec braku uwag oraz innych zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, Wiceprzewod n iczqcy Rady
Miasta poddat pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie



uprawnie6 pasa2er6w do ulg i zwolnieri w oplatach za przewoz w publicznym transporcie
zbiorowym o charakterze u2ytecznoSci publicznej w granicach ad m in istracyjnych miasta Wloclawek
wykonywanych przez Operatora - Miejskie PrzedsiQbio rstwo Komunikacyjne Sp. z.o.o. we

Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za podieciem ww. uchwalv

opowiedzialo sie 20 radnvch przv braku elos6w przeciwnvch oraz L gtosle wstrzvmuiacvm sie.

Wobec powyiszego Wiceprzewod n icz4cy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego
glosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 11
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na udzielenie bonifikaty w wysoko5ci 99% od ceny
sprzedaiy nieruchomoSci, stanowiqcel wlasnoSd Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonala Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydzialu
Gospodarowania Mieniem Komunalnym informujqc,2e nieruchomoici niezabudowane, polo2one
we Wloclawku przy: ul. Zwiqzk6w Zawodowych, stanowrE wlasnoit Gminy Miasto Wloclawek.
Zgodnie z Uchwatq Nr lx'/73ltL Rady Miasta Wtoclawek z dnia 9 maja 2011 r. w sprawie
miejscowego planu zagospodarowa nia przestrzennego w zakresie obszaru poto2onego we
Wloclawku pomiqdzy: brzegiem rzeki Wisly na odcinku od uj6cia rz. ZglowiEczki do zachodniej
granicy nieruchomo:ici nr 1/26 KM 48, wzdlui tej granicy i w kierunku zachodnim wzdlui granicy
dzialki nr 3/6 i 3/I KM 48, ulicq Ogniowq, Chmielnq, WroniE, Okrzei do wysoko6ci ulicy Ko6ciuszki,
granicq obszar6w kolejowych, ulicq Szpitalnq, Okrzei i zachodniq granicq Parku im. H. Sienkiewicza,
uficq Wyszyrlskiego oraz zachodnim brzegiem rz. Zglowiqczki z wylqczeniem teren6w objqtych
miejscowymi planami zagospoda rowa nia przestrzennego uchwalonymi po 1 stycznia 1995r.",
przejQty Uchwaiq Nr lx/73/20!t RMW z dnia 9 maja 201.1r. dla ww. wymienionych dzialek zostafo
ustalone przeznaczenie podstawowe: zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna iuslugi nieuciq2liwe, w
tym z zakresu uslug og6lnomiejskich i ponadlokalnych (urzqdy, instfiucje, biura, hotele itp.) wraz
z koniecznym zapleczem gospodarczym, technicznym i miejscami postojowymi realizowanymi w postaci
garaiy wbudowanych lub miejsc postojowych na terenie. Teren znajduje siq w granicach strefy,,B"
ochrony historycznej struktury przestrzennej objetej ochronq na podstawie ustalei niniejszego
planu: ustala siq nakaz uwzglqdnienia w sposobie nowego zagospodarowan ia uwarunkowa6, w
tym: udostqpnienia terenu do inwestorskich badaf archeologicznych w przypadku odkrycia w
trakcie prowadzenia prac ziemnych zwiqzanych z zagospoda rowa n iem terenu nieujawnionych
relikt6w kultury materialnej. Z wnioskiem o nabycie ww. nieruchomo6ci zwr6cilo sie Starostwo
Powiatowe we Wtoctawku, na podstawie uchwaly Nr 459/I-7 Zarzqdu Powiatu we Wloclawku z dnia
16 marca 2OI7r. w sprawie zakupu od Gminy Miasto Wfoclawek nieruchomoici z przeznaczeniem
rra cel publiczny, tj. budowq budynku biurowego wraz z parkingiem stu2qcym wykonywaniu zadai
publicznych realizowanych przez Powiat. Stosownie do art. 37 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 21 sierpnia
7997r. o gospodarce n ierucho moiciam i, nieruchomoSt jest zbywana w drodze bezprzetargowej,
jeieli zbycie nastQpuje miqdzy Skarbem Paristwa a jednostkq samorzqdu terytorialnego oraz miqdzy
tymi jednostkami, co ma miejsce w tym przypadku. Ponadto jeieli nieruchomo6i jest zbywana na
rzecz jednostki samorzqdu terytorialnego, wlasciwy organ, zgodnie z art. 58 ust. 1 pkt 5 w/w
ustawy, mo2e udzielid bonifikaty od ceny nieruchomoici, ustalonej na podstawie wyceny dokonanej
przez neczoznawcq majqtkowego stosownie do art. 67 ustawy o gospodarce n ieruchomosciam i.



Biorqc pod uwagq powy2sze uzasadnionym jest zbycie ww. nieruchomosci na rzecz Starostwa

Powiatowego we Wfoclawku, na realizacjq wskazanego celu publicznego.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony
Srodowiska, kt6ra przedstawit Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, ie otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcit radnych do zabrania gtosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwafy.

W dvsku sii udzial wzieli:
Radnv J6zef Mazierski stwierdzil, ie popiera inicjatywq udzielenia bonifikaty. Pan radny zwr6cif siq
jednak do Zastqpcy Prezydenta Pana Jaroslawa Najberga, 2e dobrym zwyczajem byfo w poprzedniej
kadencji, aby w przypadku sprzedaiy dzialki dolqczyi mapkg poglqdowa do uchwaty. W tym
przypadku sa to cztery dzialki a takiej mapki nie ma, ponadto zdaniem Pana radnego powinien w
uzasadnieniu uchwaly widniei zapis,2e sprzedazy dokonuje sig na rzecz Starostwa Powiatowego
przy bonifikacie 99% tak ja to mialo miejsce w poprzednich uchwalach tego typu.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil,2e obecnie procedowana uchwala jest wykonaniem uchwaly
intencyjnej jakq podjqfa uprzednio Rada Miasta, w6wczas om6wione zostaty r6wniei warunki
sprzeda2y oraz wskazane zostaly dzialki, kt6re zostanq sprzedane. Wiadomo o jakie dzialki chodzi
jest to teren pomiqdzy ul. Zwiqzk6w Zawodowych i ul. Stod6lnq oraz jakie jest przeznaczenie,
ponadto mieszkaricy zyskajq og6lnodostQpne miejsca parkingowe zgodnie ze zobowiazaniem
Starosty Wloclawskiego. A zatem Pan radny wyra2a zadowolenie z prac nad uchwatq i 2ywi nadziejq,
ie Rada Miasta podejmie pozytywnE decyzjq w tej kwestii.
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski wyrazil nadziejq, 2e dla dobra
wsp6lnego przeznaczenie dla cel6w publicznych wskazanego terenu nie budzi wqtpliwosci i Rada

Miasta w spos6b wta6ciwy dokona glosowania nad pro.jektem procedowanej uchwaly.

Po wyczerpaniu dyskusji, Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie
projektu uchwaly w sprawie wyraienia zgody na udzielenie bonifikaty w wysoko(ci 99% od ceny
sprzedaiy nieruchomodci, stanowiqcej wtasnoii Gminy Miasto Wlocfawek.

W wvniku glosowania przeprowadzon ego z udziatem 21 radnvch za podieciem ww. uchwalv radni
opowiedzieli sie iednomv6lnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Wiceprzewod nicz4cy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie dokonanego
gfosowania Rada Miasta podjqta uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad.12
Projekt uchwaly w sprawie zaliczenia niekt6rych odcink6w d169 do
oraz ustalenia ich przebiegu.

Zagadnienie bqdqce przedmiotem uchwaly przedstawil Pan Slawomir
Miejskiego Zarzqdu Uslug Komunalnych i Dr6g, kt6ry poinformowat,

kategorii d169 powiatowych

Smoliriski Zastqpca Dyrektora
2e zgodnie z art. 5a ust.2 i3



ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, organem wlaiciwym do nadania drodze

kategorii drogi powiatowej i ustalenia jej przebiegu jest rada powiatu. Podjqcie uchwaly winno sig

odbyi w porozumieniu z zarzqdem wojew6dztwa i winno by6 poprzedzone zasiqgniqciem opinii
w6jt6w (burmistrz6w, prezydent6w miast) gmin, na obszarze kt6rych przebiega droga, oraz

zarzqd6w sqsiednich powiat6w, a w miastach na prawach powiatu - opinii prezydent6w miast.

Ustalenie przebiegu istniejqcych d169 powiatowych nastepuje w drodze uchwaty rady powiatu, po

zasiggniqciu opinii w6jt6w (burmistrz6w, prezydent6w miast) gmin, na obszarze kt6rych przebiega

droga. Zarzqd Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego w uchwalach: nr 191817 /L7 z dnia 17 ma.ja

2OI7 r. i nr 78/790/77 z dnia 10 maja 2OI7t. dokonai uzgodnienia propozycji zaliczenia drog

bqdqcych przedmiotem niniejszej uchwaly do kategorii d169 powiatowych. Uchwafa zostafa r6wnie2

pozytywnie zaopiniowana przez Tarzqd Powiatu Lipnowskiego oraz przez Tarzqd Powiatu

Wtoclawskiego. Art. 6a ust. l przywolanej na wstqpie ustawy stanowi, i2 do dr6g powiatowych

zalicza siq drogi inne ni2 okre6lone w art.5 ust. 1iart.6ust. 1 (drogi krajowe iwojew6dzkie),
stanowiEce pofqczenia miast bqdqcych siedzibami powiat6w z siedzibami gmin i siedzib gmin

miqdzy sobq. Ulica Planty ll na odcinku od ulicy Kapitulne.i do ulicy Kruszyriskiej jest drogE

wewnqtrzna. Ulica Robotnicza na odcinku od ulicy Kapitulnej do ulicy Zbiegniewskiej tez jest drogq

wewnetrznQ. Ulice te stanowiq uzupelnienie sieci dr6g powiatowych w mie6cie Wlocfawek ize
wzglqdu na funkcjg wymienionych ulic spetniajq przeslanki zaliczenia ich do kategorii d169

powiatowych.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta:
Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie
Srodowiska. Opiniq przedstawil Radzie

Wawrzonkoski.

zaopiniowafa Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczytisk

temat procedowanego zagadnienia i zachqcit radnych
omawianego pro.jektu uchwaly.

poinformowal,
do zabran ia

ie otwiera dyskusjq na

glosu w przedmiocie

Wobec braku uwag oraz zgioszef do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie zaliczenia niekt6rych odcink6w d169 do

kategorii d169 powiatowych oraz ustalenia ich przebiegu.

W wvniku gtosowania przeprowadzon ego z udzialem 17 radnvch za podieciem ww. uchwalv radni

opowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie dokonanego
glosowania Rada Miasta podjeta uchwalQ w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 13
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalQ w sprawie wieloletnieto programu gospodarowania

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto wloclawek na lata 2017-2021.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonala Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydzialu

Gospodarki Mieniem Komunalnym informujac m.in.,2e w dniu 28 listopada 2016 r. Rada Miasta

Wtocfawek podjqla uchwalq nr XXVI /1,45 /2075 w sprawie wieloletniego programu Sospodarowania



mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Wloclawek na lala 2OI-/ -2021. Uchwalq ff KXX/43/70L7 z

dnia 27 marca 2017 r., Rada Miasta Wloctawek utworzyta jednoosobowq sp6lkq Gminy Miasto

Wloclawek, pod nazwa ,,Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe sp6lka z ograniczonq

od powiedzia Ino6ciq". W zwiqzku z utworzeniem ww. sp6tki, koniecznym jest dokonanie zmiany w

wieloletnim programie gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Wloclawek na lata

2077 -zOZt, polegajqcej na wprowadzeniu nowego podmiotu, jako istotnego elementu prowadzenia

polityki mieszkaniowej Gminy Miasto Wtoctawek, okre5lonej w tej uchwale.

W zwiqzku z tym proponuje siq, aby w uchwale N XXVI/I45/2O76 Rady Miasta Wioctawek z dnia 28

listopada 2016 r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

Gminy Miasto Wloclawek na lata 2OI1-2071 5 5 pkt. 1 lit. d), otrzymal brzmienie:

,,d) wsp6lne budownictwo Gminy Miasto Wloclawek z Miejskim Towarzystwem Budownictwa

Spotecznego Sp6lka z o.o. oraz z Miejskim Budownictwem Mieszkaniowym Sp6tka z o.o., przy

u dzia le Srodk6w zewnetrznych."

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala
Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawi'l Radzie

Stanisf aw Wawrzonkoski.

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Miasta Przewodniczqcy Komisji rad ny

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, ie otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcif radnych do zabrania gtosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv J6zef Mazierski zwr6cil uwagq, ie w miesiqcu lipcu Prezydent Miasta przekazat informacje, i2

zostal opracowany regulamin ubiegania siq o lokale mieszkalne, a zatem Pan radny zapytal, gdzie

jest opublikowany tekst tego regulaminu, aby mieszkaricy mogli siq z nim zapoznai, gdyi tego typu
regulamin winien byi upubliczniony. Ponadto Pan radny poprosit o udzielenie odpowiedzi na temat
struktury organizacyjnej miejskiego budownictwa mieszkaniowego, ile jest os6b zatrudnionych oraz

kto reprezentuje zarzqd ponadto jakie sq plany realizacyjne na rok bie2qcy tj. 2017 w stosunku do

deklaracji skladanych przez Prezydenta Miasta oraz byfego Przewodn iczqcego Rady Miasta radnego

Krzysztofa Kukuckiego.
Radnv Krzvsztof Kukucki wyjadnit, i2 procedowana uchwala stanowi uchwalq porzqdkuj4cq, zdaniem
Pana radnego zawsze pojawia siq ochota, aby dyskusjq sprowadzii na inne tory interpretujEc
poniekqd wypowiedl przedm6wcy. Niemniej jednak Pan radny rozumie zaciekawienie sprawq,
poniewai jest to jedna z najwa2niejszych spraw w mie(cie do rozwiqzania, tym bardziej, 2e jest to
rozwiqzanie innowacyjne i niewiele samorzqd6w z tego rodzaju pomocY dla mieszkarlc6w

skorzystato. Pan radny zwr6cil uwagq, 2e w miesiEcu lipcu Wiceprezydent Naiberg nie mogt
przygotowai regulaminu, poniewa2 pelni swojE funkcjq od dnia 01 sierpnia br.

Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski stwierdzif, ie idqc tym tropem my6lenia
Pan Prezydent Najberg nie spadl z ksiq2yca, lecz kontynuuje pewne dzialania, kt6re wczeiniej
zostaly podjQte. W zwiEzku z tym Pan radny stwierdzit, 2e nale2y ptzvpuszczae, i2 Pan Prezydent
posiada wiedzq w tematach o kt6re pytal radny J6zef Mazierski. W zwiqzku z tym
Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta zwr6cil siq o udzielenie odpowiedzi na zadane pytania,

Pan Jarostaw Naibere Zastepca Prezvdenta Miasta ds, sospodarki mieiskiei wyjalnil,2e wszelkie
informacje dotyczqce funkcjonowania miejskie.i sp6lki MDM sq szeroko dostqpne, m.in. na stronie
internetowej oraz w siedzibie sp6iki. W zwiqzku z tym Pan Wiceprezydent zaprosil Pana radnego na



spotkanie w przypadku jakichkolwiek wqtpliwo5ci dotyczqcych funkcjonowania sp6fki, struktury
organizacyjnej czy te2 systemu zarzqdzania oraz os6b tam zatrudnionych zapewniajqc,2e podzieli

siq wszelkimi informacjami w tym tak2e regulaminem oraz wszelkimi dokumentami zwiEzanymi z

tym zagadnieniem.
Radnv J6zef Mazierski zapytal, gdzie moina w chwili obecnej zapoznai siq z regulaminem ubiegania

siq o lokal mieszkalny oraz ile os6b jest zatrudnionych w sp6lce, poniewa2 tych danych nie ma na

stronie internetowej.
Pan Jaroslaw Naiberg Zastepca Prezvdenta Miasta ds. gospodarki mieiskiei ponownie wyja(nil,2e w

sprawie regulaminu zaprasza Pana radnego do Urzqdu Miasta na 3-go Maja, jak r6wnie2 w

sprawach dotyczqcych zatrudnienia i spraw orga n izacyjnych, ponadto o takie informacje moina

zwr6cii sie do so6lki.

Po zakorlczeniu dyskusji, Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie

projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie wieloletniego programu gospodarowania

mieszkaniowvm zasobem Gminv Miasto Wloctawek na lata 2077 -202I.

Wobec powyrszego Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego

glosowania Rada Miasta podjqla uchwatq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalacznik do niniejszego protokofu.

Ad. 14

Projekt uchwaly w sprawie okreSlenia trybu powofania czlonk6w oraz trybu dzialania Miejskiei

Rady DzialalnoSci Poiytku Publicznego we Wloclawku.

Wprowadzenia do uchwalv dokonal Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki Spoteczne.i I

Zdrowia Publicznego informujqc, ie z uwagi na nowelizacjQ ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o
dzialalnoSci poiytku publicznego io wolontariacie m.in. w kwestii dotycz4cej dzialalno6ci Miejskiej

Rady DziafalnoSci Poiytku Publicznego zaistniala potrzeba przygotowania nowej uchwaly

regulujqcej funkcjonowanie Rady jako organu konsultacyjnego i opiniodawczego. Wprowadzenie

uchwaly ma na celu r6wnie2 sprawniejsze powolywanie iodwolywanie czlonk6w Miejskiej Rady

Dzialalnoici Po2vtku Publicznego.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnte zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spotecznej. Opiniq w te.i sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz

Naeala.

Wiceprzewod n iczEcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyiski poinformowal, ie otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwaly.



Wobec braku uwag oraz zgtoszef do zabrania glosu w dyskusji, Wiceprzewodn iczAcy Rady Miasta
poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w sprawie okre5lenia trybu powolania czlonk6w

oraz trybu dzialania Miejskiej Rady Dzialalno6ci Poiytku Publicznego we Wloclawku.

W wyniku glosorruania orzeprowadzon eso z udzialem 20 radnvch za podieciem ww. uchwalv radni

opowiedzieli sie iednomvSlnie, stos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego
glosowania Rada Miasta podjqta uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 15
Proiekt uchwaiy w sprawie przyiQcia programu polityki zdrowotnei pn. ,,Program szczepiei
ochronnych przeciwko grypie dla os6b powyiej 65 roku iycia, zamieszkatych na terenie miasta

Wloclawek na lata 2017 - 2019 wraz z autopoprawkE.

Projekt uchwaly om6wil Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia

Publicznego informujqc, 2e zadania jednostek samorzqdu terytorialnego w zakresie ochrony zdrowia

okreilone sE zar6wno w przepisach ustrojowych (ustawy o samorzqdzie gminnym ipowiatowym),
jak iw przepisach prawa materialnego (min. ustawy: o zdrowiu publicznym, o Swiadczeniach opieki

zdrowotnel'finansowanych ze Srodk6w publicznvch). Do zadari wlasnych realizowanych przez gminq

nale2y miqdzy innymi opracowywanie irealizacja oraz ocena efekt6w program6w zdrowotnych
wynikajqcych z rozpoznanych potrzeb zdrowotnych i stanu zdrowia mieszkaric6w. Uwzglqdniajqc
powyisze, zostal opracowany program polityki zdrowotnej pn.,,Program szczepieri ochronnych
przeciwko grypie dla os6b powyie.j 65 roku iycia, zamieszkafych na terenie miasta Wtoctawek".

Jego realizacjQ zaplanowano na lata 2017-2019. celem gt6wnym programu jest poprawa stanu

zdrowia mieszkaricdw Wloclawka powyiej 65 roku 2ycia poprzez wykonywanie szczepie6

ochronnych przeciwko grypie oraz prowadzenie edukacji zdrowotnej. Zgodnie z obowi4zujqcymi w
tym zakresie przepisami, programu zostal przekazany do zaopiniowania przez Agencjq Oceny

Technologii Medycznych i Taryfikacji. Realizatorzy udzielajqcy Swiadczeri zdrowotnych w ramach

programu w poszczeg6lnych latach zostanq wylonieni w drodze otwartych konkurs6w ofert.
Ponadto Dyrektor Piotr Bielicki poinformowal,2e autopoprawka do projektu uchwaly uwzglqdnia

sugestie Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji, kt6re zostaty zawarte w przekazanej

opinii dotyczqcej przedmiotowego zagad n ien ia.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyta oraz pozytywnie zaoprniowala zaproponowanE inicjatywQ. OpiniQ przedstawil Radzie

Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny
temat procedowanego zagadnienia i

omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly

Janusz Dqbczyrlski poinformowat,2e otwiera dyskusjq na

zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie

dyskusji, Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod

w sprawie przyjecia programu polityki zdrowotnej pn.



,,Program szczepief ochronnych przeciwko grypie dla os6b powy2ej 65 roku 2ycia, zamieszkalych na

terenie miasta wtoctawek na lata 20L7 - 2019 wraz z autopoprawkq.
W wVniku e'losowania orzeprowadzonego z udzialem 23 radnvch za podieciem ww. uchwalv radni

opowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poinformowai,2e w rezultacie dokonanego
gfosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do niniejszego protokolu.

ac._10
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie podzialu Srodk6w Pafistwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wlocfawek na realizaciq w
2017 roku zadaf na rzecz os6b niepelnosprawnych wraz z autopoprawkq.

Wprowadzenie do zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie we Wfoclawku, ktdry wyja6nil, 2e w nawiqzaniu do decyzji Prezesa Zarzqdu

Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepetnosprawnych znak: DF.WRO.330.2017.w z dnia

I8.O7.2OI7 r. dotyczqcej zmniejszenia limitu finansowego Srodk6w PFRON powstaia koniecznoii
dokonania ponownego podzialu 5rodk6w PFRON przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na

dofinansowanie zadai realizowanych w 2017 roku na rzecz os6b n iepefnosprawnych. Zgodnae w
wy2ej cyt. decyzjE limit finansowy (rodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b

N iepelnosprawnych przypadajqcy w bie2Ecym roku dla Wlociawka zostal zmniejszony o 43.023 zl i

okre6lony w planie finansowym PFRON na kwotq: 2.453.020 zi, z kt6rej na finansowanie koszt6w

dzialalnoici dw6ch warsztat6w terapii zajqciowe.j zostala wydzielona kwota 1.199.700 zt. Pozostale

Srodki w wysokoSci: 1.253.32O zf, zostajq niniejszq uchwatq przeznaczone na: realizacjq zadan z

zakresu rehabilitacji zawodowej - 42I.899 zl, dofinansowanie rehabilitacji spolecznej os6b

n ie pelnosprawnych - 831.421 zl. Dokonany w uchwale podzial Srodk6w na dofinansowanie
poszczeg6lnych zadari uwzglqdnia przede wszystkim: potrzeby w zakresie realizowanych przez

Gminq Miasto Wlocfawek zadari okre6lonych w Mie.iskim Programie Dziatai na Rzecz Os6b

N iepetn osprawnych przyjetym na lata 2014 - 2020, skalQ zainteresowania pracodawc6w
tworzeniem miejsc pracy dla os6b n iepetnosprawnych oraz os6b n iepetnosprawnych planujqcych

rozpoczqcie dzialalno(ci gospodarczej, rolniczej lub wniesienia wkladu do sp6ldzielni socjalnej,
zgloszone przez Powiatowy Urzqd Pracy we Wloclawku zapotrzebowanie na irodki PFRON w
zakresie finansowania planowanych w 2017 roku wydatk6w na instrumenty lub uslugi rynku pracy

oraz na szkolenia i przekwalifikowa nia zawodowe os6b n iepelnosprawnych i organizacjQ sta2y

zawodowych, liczbq i zakres wniosk6w z 2OI7 roku os6b niepelnosprawnych ubiegajEcych sie o
dofinansowanie ze Srodk6w PFRON z zakresu rehabilitacji spolecznej, ze szczeg6lnym

uwzglqdnieniem wniosk6w dotyczqcych dofinansowania przedmiot6w ortopedycznych i Srodk6w
pomocniczych.

Ooinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala zaproponowanq zmianq. Opiniq w tej sprawie
przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.



Wiceprzewod n iczEcy Radv Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania gtosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwaf y.

Wobec braku zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjecie pro.iektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie podzialu 5rodk6w

Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto

Wiociawek na realizacjq w 20t7 roku zadai na rzecz os6b niepetnosprawnych w raz z

autopoprawkq.

Wobec powy2szego Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego

glosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafEcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 17

Projekt uchwaty w sprawie przylqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci

warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku przy ulicy taziennej 6, prowadzonego przez Polski

Zwiqzek Niewidomych za rok 2016.

Sprawozdanie om6wit Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we

Wfoclawku, kt6ry poinformowat, ie zgodnie z 5 21 ust. 1. rozporzqdzenia Ministra Gospodarki, Pracy

i Polityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie warsztat6w terapii zajgciowej, jednostka

prowadzqca warsztat sklada powiatowi roczne sprawozdanie z dzialalnoici rehabilitacyjn ej i

wykorzystania 6rodk6w finansowych warsztatu. Polski Zwiqzek Niewidomych we Wloclawku
przedlo2yl sprawozdanie z dziatalnoici oraz wykorzystania (rodk6w finansowych (czq6i finansowa i

merytoryczna). Sprawozdanie z dzialalno6ci Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku w 2016

roku zgodnie z I21 ust 3 ww. rozporzEdzenia, stanowi podstawq do dokonywania przez powiat

corocznej oceny dzialalnosci warsztatu. Przedmiotowe sprawozdanie zostalo przedlo2one przez

Polski Zwiqzek Niewidomych we Wloctawku w wymaganym terminie wraz z uwzglqdnieniem

informacji okreSlonych w 5 21 ust 2 cyt. we wstqpie rozporzEdzenia. Na podstawie analizy i oceny
przedfoionej dokumentacji stwierdzono, ie Warsztat Terapii Zajgciowej dziatajqcy przy Polskim

Zwiqzku Niewidomych we Wloclawku, ul. tazienna 6 zrealizowal zadania na rzecz uczestnik6w

zgodnie z zalo2eniami ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz

zatrudnianiu os6b n iepelnosprawnych oraz tozporzqdzeniem Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki

Spolecznej z dnia 25 marca 2004r, co stanowi podstawg do dokonania pozytywnej oceny jego

dzialalnoici w 2016 roku.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz udzielila pozytywnej opinii Komisja Zdrowia, Rodziny iOpieki
Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz

Nagala.

opowiedzieli sie iednomvilnie, gios6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono



Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowai, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcit radnych do zabrania glosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku zgfoszeri do udziatu w dyskusji, Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania idokonania rocznej oceny

dzialalno6ci Warsztatu Terapii Zajqciowe.i we Wloctawku przy ulicy taziennej 6, prowadzonego przez

Polski Zwiqzek Niewidomych za rok 2016.

Wobec powy2szego Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e w rezultacie dokonanego

glosowania Rada Miasta podjqta uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do niniejszego protokotu.

Ad._19
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznei oceny dzialalnoici
Warsztatu Terapii Zajqciowei we Wloclawku przy ulicy wiejskiel 14, prowadzonego przez

Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za rok 2015.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawil Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego O6rodka

Pomocy Rodzinie we Wloclawku, informujqc, ie zgodnie z 5 21 ust. l rozporzqdzenia Ministra

Gospodarki, Pracy i Polityki Spoiecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie warsztat6w terapii
za.jqciowej, jednostka prowadzqca warsztat sktada powiatowi roczne sprawozdanie z dzialalnoici

reha bilitacyjnej iwykorzystania irodk6w finansowych warsztatu. Towarzystwo Przy.iaci6i Dzieci we

Wloclawku przedtoiylo sprawozdanie z dzialalno(ci oraz wykorzystania 6rodk6w finansowych (czqSt

finansowa i merytoryczna). Sprawozdanie z dzialalnoici Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku

w 2016 roku zgodnie z 5 21 ust 3 ww. rozporzqdzenia, stanowi podstawQ do dokonywania przez

powiat corocznej oceny dziatalnosci warsztatu. Przedmiotowe sprawozdanie zostalo przedlo2one

przez Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci we Wloclawku w wymaganym terminie wraz z uwzglQdnieniem

informacji okreilonych w 5 21 ust 2 cyt. we wstgpie rozporzqdzenia. Na podstawie analizy ioceny
przedlo,onej dokumentacji stwierdzono, ie Warsztat Terapii Za.iqciowej dzialajqcy przy

Towarzystwie Przy.iaci6l Dzieci we Wloclawku, ul. Wiejska 14 zrealizowal zadania na rzecz

uczestnik6w zgodnie z zaloieniami ustawy z dnia 27 sierpnia L997 r o rehabilitacji zawodowej i

spoiecznej oraz zatrudnianiu os6b niepelnosprawnych oraz rozporzqdzeniem Ministra Gospodarki,

Pracy i Polityki Spotecznej z dnia 25 marca 2004r, co stanowi podstawq do dokonania pozytywnej

oceny jego dzialalnoici w 2016 roku.

Ooinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz udzielrla pozytywnej opinii Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spoleczne.j. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta PrzewodniczEcy Komisji radny Tomasz

Nagala.



Wiceprzewod n iczEcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczytiski poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwaty.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskus.ji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gfosowanie

przyjqcie projektu uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoici

Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego przez

Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za rok 2016.

Wobec powy2szego Wiceprzewod n iczacy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego

glosowania Rada Miasta podjqla uchwatq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokotu.

Ad. 19
Projekt uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom, placom publicznym i innym obiektom.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Aleksandra Kuliriska Kierownik Referatu Kultury

Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej, wyja6niajqc m.in., ie przepis art.18 ust'2, pkt

13 powolanej na wstqpie ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym upowa2nia RadQ

Miasta Wfocfawek do podejmowania uchwal w sprawie nadawania nazw ulic, plac6w publicznych i

innych obiekt6w. Nadanie nazwy Rondo im. Zofii Deten-Sl6sarskiej rondu przy zbiegu ulic:

Hutniczej, Promiennej, Pogodnej iBudowlanych we Wloctawku, zwiqzane jest z wnioskiem, kt6ry

wplynqf do Urzqdu Miasta od ,,Forum R6wnych Szans iPraw Kobiet SLD we Wtoctawku". Po

zapoznaniu siq z uzasadnieniem wniosek zostal pozytywnie zaopiniowany przez Zesp6l

Opin iodawczo-Doradczy, powolany przez Prezydenta Miasta Wloclawek, do spraw nazewnictwa

ulic, plac6w publicznych i innych obiekt6w. W uzasadnieniu zawartym w ww. wniosku, zostala
przybli2ona postai Zofii Degen-Sl6sarskiej, tj.: ,,Pani Zofia Degen-Sl6sarska to pedagog zasturony dla

wtoctawskiej oswiaty, propagatorka ksztaicenia dziewczqt w szkolach 6rednich a takie inicjatorka
wielu wydarzeri kulturalnych okresu miqd zywojen n ego. Najpierw Dyrektorka Gimnazjum

Sp6tdzielczego mieszczqcego siq przy ulicy Brzeskiej 8, kt6re w 1921 r. otrzymalo imiq Marii
Konopnickiej a nastqpnie Dyrektorka Drugiego Paistwowego Liceum i Gimnazjum im. M'
Konopnickiej. Dziqki jej staraniom na potrzeby gimnazjum 2eriskiego w 1926 roku rozpoczqto

budowq nowoczesnego budynku dydaktycznego przy ul. Bechiego. Do dnia dzisiejszego mie6ci siq w
nim lll LO im. M. Konopnickiej. Spod jej nauczycielskiej rqki wyszio wiele pokoleri 2eriskiej mlodzieiy
wychowanej w oparciu o wysokie standardy edukacyjne i etyczne. Kolejne pokolenia mtodzie2y

opuszczajace mury lll LO im. M. Konopnickiej, nauczyciele tam uczQcy, a takie mieszkafcy
Wtoctawka jesteimy spadkobiercami edukacyjrrej dzialalnoici Pani Zofii Degen-Slosa rskiej.

Uwa2amy, 2e nazwanie jej imieniem ronda, to dobra forma upamiqtnienia jej zaslug dla

wfoclawskiej o6wiaty i ocalenie od zapomnienia jej imienia". Do wniosku zalqczono biogram i

rekomendacjq od Pani mgr Anety Jaworskiej Dyrektor lll Liceum Ogdlnoksztatcqcego im. Marii
Konopnickiej we Wloclawku. Nadanie rondu imienia Zofii Degen-Sl6sarskiej byloby holdem
oddanym pracy tej niezwyklej kobiety i wpisywaloby siq w zbli2ajqce siq obchody 100-lecia istnienia



Liceum im. Marii Konopnickiel'we Wloclawku. Nadanie nazwy rondu nie pociqgnie za sobq 2adnych

koszt6w, mieszkahcy miasta nie bqdq nara2eni na wymianq dowod6w osobistych i innych

dokument6w oraz zmiane zameldowania.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinie
przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Krystian tuczak.
Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyfiskr poinformowal, 2e otwiera dyskusjQ na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwaf y.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski stwierdzil, ie zgfasza siq do Pana radnego wielu mieszkaic6w osiedla

,,7azamcze", kt6rzy nie zglaszajq uwag co do osoby Pani Zofii Degen-Sl6sarskiej, natomiast zglaszajq

swoje wqtpliwo6ci czy nie mo2na bylo inaczej nazwai tego ronda. Najczqstszym argumentem jest

to, ie osiedle posiada duio ulic, kt6rvch nazewnictwo nie komponuje siq z proponowanq nazwa

ronda, gdy2 nie sq zwiqzane z 2adna osobq jak np. ul. Wesola, Rajska, Sielska, Bajeczna, Radosna czy

Hoia. W trakcie prac nad uchwatE jednq z propozycji byio nazwanie tego miejsca: rondo Zazamcze
lub rondo Zyczliwodci. Pan radny stwierdzil, ii zglasza te wqtpliwoici w imieniu mieszkaric6w, kt6rzy
posiadajq odmienne zdanie na temat nazewnictwa tego ronda. Pan radny stwierdzil, i2 Pani Zofia

Degen-Sl6sarska jest osobq zasfuionq dla miasta niemnie.j jednak Pan radny zostal zobligowany
przez grupe mieszkaric6w Zazamcza do wypowiedzenia odmiennego zdania w tej kwestii stEd

wqtpliwoici zglaszane przez Pana radnego. Z okazji obchod6w 100 lecia istnienia LMK byi mo2e

Prezydent Miasta zechce uhonorowai osobq Pani Zofii Degen-Sl6sarskie.i w formie tablicy
pamiqtkowej na gmachu szkoly lub zna.jdzie siq inna forma upamiqtnienia Jej zaslug, czv tego typu
gtosy pojawiafy siq podczas procedowania nad nazwq ronda w Komisji Kultury czy tez w Zespole ds.

nazewnictwa u lic.
Radnv Damian Cheiminiak odnoszqc siq do wypowiedzi przedm6wcy o tym,2e mieszkahcy zglaszajq
wqtpliwo6ci wyja6nil, 2e sa to wEtpliwo6ci zglaszane przez jednq osobq, kt6ra ciqgle zglasza swoje
uwagi. Ponadto Pan radny przypomnial historie zwiqzanq z nazewnictwem skweru przed Urzqdem
Miasta im. M.L. Kaczyriskich, kt6ra wywolala zdecydowanie wiqkszy op6r mieszkaric6w, lecz

pomimo to nazwa nie zostata zmieniona. Dlatego nie moina torpedowai pomysiu zgloszonego
przez Forum Kobiet, gdy2 kandydatura tej osoby jest wla5ciwa, zdaniem Pana radnego byi moie
byloby lepiej, gdyby rondo to nosito nazwq Zolnierzy WyklQtych lub bylo zwiEzane z katastrofq
smoleiskE. Ale jeszcze nie tym razem byt moie od kolejnej sesji.

Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski zwracajqc siq do przedm6wcy poprosil,

aby w wystqpieniach publicznych poslugiwad siq prawdq, poniewai nie przeprowadzono takich
bada6 ilu mieszkaric6w wypowiedzialo siq za a ilu bylo przeciwnych, natomiast glosowanie

sonda2owe na stronie internetowej niekoniecznie jest wiarygodne i odpowiada rzeczywistym
oczekiwaniom. Pan radny jako najmiodszy radny niepotrzebnie wywoluje zbqdne emocje.
Radna Ewa Szczepaiska stwierdzila, 2e zapis z uzasadnienia do uchwaly m6wiqcy o tym, 2e czQSi

os6b jest spu6ciznE i spadkobiercami edukacyjnymi dziafalnoici Pani Zofii Degen-Sl6sa rskiej jest

adekwatny do wielu wloclawian tak2e do Pani radnej, kt6ra jest absolwentkq tego Liceum i osoby,
kt6re zamieszcza.iq r6ine wpisy na portalach spoleczno6ciowych oraz mlodzie2 z LMK wyra2ajq
swo.ie zadowolenie z tego faktu,2e imieniem Pani Zofii Degen-Sl6sa rskiej zostanie nazwane rondo
na Zazamczu. Ponadto dziqki rozpowszechn ian iu nazwisk Wtoctawiacy poznajq postai osoby, kt6ra
wpisuje siq w historiq miasta tak jak poznano osobq Stanistawa Zagajewskiego. W zwiqzku z tym



dyskusja ta nie powinna miee miejsca, gdyi osoba Pani Zofii Degen-Sl6sarskie.i nie podlega

wqtpliwoici. Odnoszqc siq do propozycji zwiqzanej z zamontowaniem tablicy pamiEtkowej na

gmachu LMK Pani radna wyjasnila, ie jest to dobre rozwiqzanie, lecz istniala obawa, 2e w przypadku

takiej propozycji podnioslyby siq gfosy sprzeciwu, ie takie dzialanie generuje koszty. W

uzasadnieniu podnoszona jest kwestia, 2e nie zostanq poniesione 2adne dodatkowe koszty dla

mieszkaricow w przypadku takiej propozycji.

Radnv Jaroslaw Huoalo wyjaSnil, 2e podczas prac Zespolu ds. nazewnictwa, kt6rego jest cztonkiem
zaproponowana kandydatura budzila najmniejsze watpliwo6ci spoSr6d zgfoszonych propozycji.

Kandydatura tej osoby jest niezwiqzana z .iakqkolwiek opcjq politycznq, .iest osoba zasluionq dla

rozwoju oswiaty w mie(cie. A zatem zgfaszanie zastrzeie6 w imieniu mieszkaic6w w pewnym

stopniu deprecjonuje osobq, kt6ra na to nie zasluiyla. Pan radny wyjainil, 2e do Zespolu nie zgtosifa

siq 2adna osoba, kt6ra w imieniu mieszkanc6w wnioslaby uwagi do tej propozycji. A zatem naleiy
takie sprawy przeprowadzai podczas prac zespolu a nie podczas obrad sesyjnych, aby uszanowai
osoby, kt6re siq rekomenduje ikt6re sq zasluione dla miasta.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski wyjaSnit, 2e intenc.iq radnego Jaroslawa

Chmielewskiego nie byto deprecjonowanie osoby zasiu2onej dla miasta.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, 2e dobrym obyczajem jest, ie spoteczno6ci zwiqzane z danq

szkoiq zawiqzujq komitety i fundujq z wlasnych 6rodk6w tablice upamiQtniajEce itakie rozwiazanie

w tej sprawie byloby dobrze przyjete a nie obarczanie innych i sugerowanie sprzeciwu w sytuacji,
gdy tablicq ufundowafoby miasto. Zdaniem Pani radnej spoleczno6i szkolna jest Botowa z wlasnych
6rodk6w podjqi i sfinansowai taka inicjatywq.
Pani Aleksandra Kuliriska Kierownik Referatu Kulturv Wvdziafu Kulturv. Promocii i Komunikacii
Spolecznei, odnoszqc siq do wypowiedzi radnych wyjaSnila, ie nie wplynql do Urzqdu Miasta 2aden

wniosek o nadanie nazwy ronda: rondo Zazamcze lub rondo Zyczliwo6ci. Stqd brak mo2liwo6ci ich

rozpatrzenia, ponadto od 01 grudnia 2016 roku rozpoczql sie proces procedowania w Zespole

opiniodawczo - doradczym na temat nadania nazwy ronda na Zazamczu im, Pani Zofii Degen-

Sl6sa rskiej.

Wobec wyczerpania zgloszef do udziatu w dyskusji, Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie pro.iektu uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom, placom publicznym i innym
obiektom.

W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udziafem 24 radnvch za podieciem ww. uchwalv
opowiedzialo sie 19 radnvch, przv braku gfos6w przeciwnvch oraz 5 giosach wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powyiszego Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego
glosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do niniejszego protokotu.

Ad.20
Projekt uchwaty uchylalqcej uchwalq w sprawie nadania nazw ulicom iplacom.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Aleksandra Kuliriska Kierownik Referatu Kultury
Wydzialu Kultury, Promocji iKomunikacji Spoleczne.j, kt6ra wyja6nila,2e Rada Miasta Uchwalq Nr
26/XX'I/2OOS z dnia 7 marca 2005 roku nadala nazwe ulicy 20 Stycznia dla ciqgu komunikacyjnego
zlokalizowanego w obszarze (16dmiejskiego centrum uslugowo-m ieszka n iowego, w centralnej



czQ6ci Placu Wolno6ci, tqczqcego siq z ul. Kiliriskiego. Zgodnie z ustawq z dnia l kwietnia 2016 r. o
zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego (Dz.U. poz.744 z p6in. zm.)

Rada Miasta zobligowana zostala, miqdzy innymi, do uregulowania nazw budowli, obiekt6w i

urzqdzeri uiyteczno6ci publicznej. W zwiqzku z powyiszym zasadne jest uchylenie ww. Uchwafy.

Podjgcie jej nie pociqgnie za sobq iadnych koszt6w, mieszkahcy miasta nie bqdq nara2eni na

wymianq dowod6w osobistych i innych dokument6w oraz zmianq zameldowania.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury iSportu, kt6rej opinie
przedstawii Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Krystian t uczak.

Wicep rzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Debczyriski poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcit radnych do zabrania gfosu w przedmiocie

omawianego projektu uchwalr.

W dvskusii udziaf wzieli:
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski zapytal, czy uchylenie ww. uchwaly jest

zgodne z intencjq obowiEzujEcej ustawy dekomu nizacyjnej, kt6ra zobowiqzuje podjqcie takich

uchwal przez samorzqd do dnia L wrze6nia, w innym przypadku takE uchwalQ w zastQpstwie
prawnym podejmie wojewoda.
Pani Aleksandra Kuliriska Kierownik Referatu Kulturv Wvdzialu Kulturv, Promocii i Komunikacii
Spolecznei wyjainila, ie uchwafa stanowi wypelnienie zapis6w ustawy dekomu n izacyjnej

Wobec wyczerpania zgfoszeri do udzialu w dyskusji, Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie przyjqcie projektu uchwaly uchylajqcej uchwatq w sprawie nadania nazw ulicom i

placom.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziafem 23 radnvch za oodieciem ww. uchwatv
opowiedziafo sie L5 radnvch, przv 6 giosach przeciwnvm oraz 2 gtosach wstrzvmuiacvm sie.

Wobec powy2szego Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego
giosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ad.21
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelac.ie, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta, tak2e w
celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Jacek Butawa, radna
Agnieszka Chmielewska, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska, radny Jaroslaw
Hupato, radny Dariusz Jaworski, radny Krzysztof Kukucki, radny J6zef Mazierski, radny Henryk
Mielczarczyk, radny Andrzej Palucki oraz radna Ewa Szczepariska.
Interpelacje powinny zostai ztoione przez radnych w formie pisemnej Przewodn iczqcem u Rady

Miasta, kt6ry niezwlocznie przekaie je adresatowi.
Odpowiedzi na zgtoszone interpelacje - Przewod niczqcemu Rady Miasta oraz interpelujqcemu
radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wlaiciwe rzeczowo upowainione osoby w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostana w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta bez zbqdnej zwfoki.



Procedurq postqpowania w powyzszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek.

Ad.22
lnformacje, o6wiadczenia i komunikaty.
W tym punkcie porzqdku obrad Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyiski
poinformowat, 2e ze wzglqdu na zaistniale okolicznoici nie moie w chwili obecnej poinformowad o

terminie kolejnej sesji Rady Miasta. Po konsultacjach z Klubami Radnych oraz Prezydentem Miasta

termin kolejnej sesji zostanie ustalony ipodany do wiadomo6ci radnych.

Ad.23
Zamkniqcie obrad.

Po zakoriczeniu bloku informacyjnego Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczydski

dziqkujqc wszystkim za udziaf w obradach poinformowaf, 2e wobec zrealizowania porzqdku
posiedzenia zamyka obrady XXX|ll sesji Rady Miasta Wloclawek.

Zakoriczenie obrad godz. 1419

OBRADOM PRZEWODNICZYII:

RADNY DARIUSZ W sorowsKl

WICE oDNtczAcY

rczAcY

RADY MIASTA WtOCtA

RADY MIASTA WTOCTAWEK



RADNY PIOTR CZARNECKI

RADNY HENRYK MIEICZARCZYK

Zafaczniki:
1. Lista radnych obecnych na obradach XXX|ll sesji Rady Miasta Wloclawek.

2. Lista os6b uczestniczEcych w XXX|ll sesji Rady Miasta Wloctawek.

3. Uchwala Nr XXX|ll/91/2017 Rady Miasta Wlociawek z dnia 28 sierpnia 201"7r. w sprawie

odwotania Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek.

4, Uchwala Nr XXXlll/92l2017 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 28 sierpnia 2017r. zmieniajqca
uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2017 rok.

5. Uchwata Nr XXXlll/93/2017 Rady Miasta Wloctawek z dnia 28 sierpnia 2017r. zmieniajqca

uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.

7.

Uchwafa Nr XXXlll/94/2017 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 28 sierpnia 2017r. w sprawie
dopuszczenia zaplaty podatk6w stanowiqcych dochody budietu Miasta Wioctawek za

pomocq innego instru menty pfatniczego.

Uchwala Nr XXXlll/95/2017 RadV Miasta Wloclawek z dnia 28 sierpnia 2017r. w sprawie
wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wioctawek do projektu
wsp6lfina n sowa n ego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Ku jawsko-Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oi priorwetowa 10 Innowacyjna Edukacja,
Dzialanie 10.2. Ksztalcenie og6lne i zawodowe, Poddziafanie - 70.2.2 Ksztalcenie 096lne,
pn.:" Bez sl6w - wspieramy komunikacjq os6b niem6wiqcych w OSI Wlocfawek", w ramach
konkursu Nr RPKP.10.02.02-\Z.OO-O4-II3 / 77.

Uchwala Nr XXX|ll/95/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 sierpnia 2017r. zmieniajqca
uchwalq w sprawie uprawnieh pasa2er6w do ulg izwolnieri w oplatach za przew6z w
publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiyteczno6ci publicznej w granicach
ad min istracyjnych miasta Wloclawka wykonywanym przez Operatora - Miejskie
Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp. z o.o. we Wlociawku.

9. Uchwala Nr XXX|ll/97/2017 Rady Miasta Wfocfawek z dnia 28 sierpnia 2017r.w sprawie
wyra2enia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokoSci 99% od ceny sprzeda2y
nieruchomo6ci, stanowiAcej wlasno(i Gminy Miasto Wloclawek.

o.

8.



10. Uchwala Nr XXX|ll/98/2017 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 28 sierpnia 2017r.w zaliczenia

niekt6rych odcink6w d169 do kategorii drdg powiatowych oraz ustalenia ich przebiegu.

1l-. Uchwata Nr XXX|ll/99/2017 Rady Miasta Wioclawek z dnia 28 sierpnia 2017r.zmien iajaca

uchwalq w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

Gminv Miasto Wtoclawek na lata 2OL7 -2O2!.

L2. Uchwala Nr XXXlll/100/2017 Rady Miasta Wloctawek z dnia 28 sierpnia 2017r.w sprawie
okre(lenia trybu powolywania czlonk6w, organizacji oraz trybu dzialania Miejskiej Rady

Dzialalnoici Poiytku Publicznego we Wloclawku.

13. Uchwata Nr XXX|ll/101/2017 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 28 sierpnia 2017r.w sprawie
przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn." Program szczepiei ochronnych przeciwko
grypie dla os6b powyiej 65 roku 2ycia, zamieszkatych na terenie miasta Woclawek" na lata

2017-2019.

14. Uchwata Nr XXX|ll/102/2017 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 28 sierpnia 2017r. zmieniajqca
uchwafq w sprawie podziatu Srodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wtoctawek na realizacjq w 2017 roku
zadari na rzecz osob n iepetn osprawnych.

1.5. Uchwala Nr XXX|ll/103/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 sierpnia 2017r.w sprawie
przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznei oceny dziaialnoici Warsztatu Terapii Zajqciowej
we Wloclawku przy ulicy taziennej 6 prowadzonego przez Polski Zwiqzek Niewidomych za

rok 2015.

16. Uchwata Nr XXX|ll/10a/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 sierpnia 2017r. w sprawie
przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci Warsztatu Terapii Zajqciowej
we Wloclawku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego przez Towarzystwo Przyjaci6t Dzieci

za rok 2016.

17. Uchwala NR XXX|ll/105/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 sierpnia 2017 r. w sprawie
nadania nazw ulicom, placom publicznym i innym obiektom.

18. Uchwata NR XXX|ll/106/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 sierpnia 2017 r. uchylajqca
uchwalq w sprawie nadania nazw ulicom i placom publicznym.

Protok6l sporzadzila:
lolanta Sktadanowska
Glownv slhc/llirra BRM
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